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AVTO SOLA BISER ^
Drevored IMaja 4, Izola 

www.biser-as.si 
tel.: 05/ 641 74 48 
Mob. 041 685 277

Revita Kristanov trg 1 ■ tržnica 
Izdelki za zdravo življenje urnik

ponedeljek, torek, četrtek in petek: 8.30 -15.00 
sreda: 8.30 -15.00 /16.00-19.00 sobota: 8.30 -12.00

Si.mobil -Vodafone v Izoli.
Obiščete nas lahko 
vsak delavnik od 9. do 19. ure, 
ob sobotah od 9. do 13. ure 
v Izoli, Ljubljanska ul. 13, Izola, 
tel. št 040 410 743

POOBLAŠČENI
PRODAJALEC
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0dv.V'«°dnM
ho<Jnoi!£

Veliko UhM

,«»l

Imaš kaj?
Takšnih kot je ta v Izoli ni, 

mi ne poznamo takih stvari, 
pri nas je Droga ugledna stvar, 

saj za mnoge je denar.
Pri nas je dilanje poklic, 

dilajo sine, mama, stric...
Če pa včasih vzamem kaj, 
to naredim bolj na skrivaj, 

da ne pride policaj, 
čeprav ne pride skoraj mai....

Zaman svetijo luči, 
če na ulicah ni ljudi
Zadnji torek v novembru, slab teden pred prihodom Miklavža. Ura še ni niti deseta zvečer, a 
gostilni na trgu že ugašata luči. Sprehodimo se po Sončnem nabrežju do drevoreda. Na cesti 
ni sprehajalcev, nekaj ljudi sedi v praznih lokalih. Niti Miklavža ni bilo videti naokoli.
(Mef) Izola seveda ni nič drugačna kot 
marsikatero slovensko mesto, kjer so 
prepričani, da bodo s praznično osvetli
tvijo mesta vnesli tudi praznično vzduš
je med ljudi.
Seveda je lepo, če je mesto lepo okraše
no in Izola bo letos verjetno še lepša kot 
doslej, saj je dobila tudi nekaj celoletnih 
okraskov v stilu oljk na vhodih v mesto 
in zdaj tudi posebno osvetlitev nekate
rih stavb. Občinska na Velikem trgu je 
prva med njimi, sledila pa ji bo cerkev 
Marije Alietske pa Manziolijeva palača

in še katera od izolskih stavb. Luči torej 
bodo in tudi svetile bodo v decembrske 
popoldneve, večere in noči, ali bodo na 
ulice privabile tudi ljudi, pa je veliko 
vprašanje. Decembrskih prireditev bo 
sicer kar nekaj, a ne obeta se nič takšne
ga, o čemer bi že zdaj govorili, kaj šele, 
da bi k nam hiteli Koprčani, Pirančani 
ali celo Tržačani. Pri njih imajo namreč 
prav toliko luči, a so se vendarle lotili 
priprav bolj podjetno in predvsem z že
ljo, da mestu in ljudem dajo več življe
nja kot druge dni.

Pri nas pa se zdi, da so prireditve zato, 
ker morajo biti in organizatorji tisti, ki 
morajo biti.
Ob tem je pravzaprav nelogično, da 
umetniki z dražbo zbirajo denar za de
lovanje Društva prijateljev mladine, na
mesto da bi občina temu istemu druš
tvu namenila denar za organiziranje 
decembrskih prireditev 
Verjamem, da bi se dela 
lotili z veseljem in pra
znično radostjo. Še luči 
bi takrat lepše svetile.

Tokrat dim, lahko pa bi bil ogenj
Čeprav je bilo dogajanje pred hišo v 
Dantejevi ulici zelo razgibano, saj je 
tam bilo kar nekaj gasilskih avtomobi
lov, pa se je k sreči vse izteklo brez večje 
škode, saj kljub zamašenemu dimniku 
ni prišlo do požara. Glede na to, da bo 
ob visokih cenah elektrike marsikdo za
kuril staro peč, velja biti zelo previden. 
Dimnikarji pa so nekako “v zraku”.

tel. 05/ 640 42 53 • Industrijska 11 • Izola

i< Banka Koper

Obratovalni čas odlagališča Dežurna služba

komunala
izo/a - isola

PONEDEUEK-PETEK: 8.00 - 17.00 
SOBOTA: 8.00 - 12.00
NEDEUA IN PRAZNIKI: ZAPRTO

V DELOVNEM ČASU-TEL.: 05/ 66 34 950 
IZVEN DELOVNEGA ČASA-TEL.! 041/ 650 882

(24 ur) tel.: 041/ 650 375Pogrebna služba
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Zgodilo se je te dni

V Izoli se uradniki učijo kako 
dobiti čimveč evropskega denarja
Od ponedeljka pa do srede 28. novembra so v hotelu Marina pripravili predstavitev 
projekta z akronimom TO PILE. Projekt koordinira Združenje zbornic Veneta - Euro info 
center Veneto, partnerji projekta pa so Občina izola, Mestna občina Koper, Primorska 
gospodarska zbornica, Pisarna Regije Veneto v Bruslju in Marco polo System iz Benetk.

Zanimanja za posvet je veliko
V okviru nadaljevanja projekta, katere
ga vrednost znaša okoli 140 tisoč evrov, 
so tako v Izoli potekale izobraževalne 
delavnice, kjer so tako zaposlenim v 
občinskih upravah obalno-kraške regije 
kot tudi članom Primorske gospodarske 
zbornice in ostalim zainteresiranim po
djetjem, podali informacije o možnostih 
sodelovanja v programih EU ter napotki 
o pripravi projektov za EU programe. 
Kot so zapisali v poročilu se v občini 
Izola zavedajo, da je uspešno pridobiva
nje EU sredstev za uresničitev razvojnih 
projektov odvisno od znanja zaposlenih 
in učinkovite organiziranosti ter pove
zanosti občine z zunanjimi akterji, ki 
lahko svoje izkušnje prenesejo v izolski 
prostor. Prav zato občina podpira tovr
stne izobraževalne dogodke, saj vsako 
novo znanje ali izkušnja tako domačih 
kot tujih poslovnih partnerjev lahko ve
liko pripomore k nadaljnjemu celotne
mu razvoju naše občine in države. 
Vodja seminarjev Stefania De Santis 
je bila zelo zadovoljna ob množični 
prisotnosti in predvsem zaradi zani
manja naših občinskih delavcev in 
sodelavcev, saj so morali tretji dan 
prisotnost celo omejiti. Kot pravi, je 
v torek skoraj 50 ljudi popolnoma 
napolnilo malo sejno dvorano Ho
tela Marina, torej na dan, ko so bili 
na programu pogovori z različnimi 
gosti. Sicer kot zanimivost lahko po
vemo, da seminarji potekajo v obeh 
jezikih sosednjih držav, za boljše 
razumevanje pa skrbijo tolmači.
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PRED 9. DRŽAVNIM TEKMOVANJEM 
SLIKOPLESKARJEV SLOVENIJE

SLOVENSKI SLIKOPLESKARJI 
BODO UREDILI INTERNI ODDE
LEK SPLOŠNE BOLNICE IZOLA

Deveto državno tekmovanje slikopleskar- 
jev Slovenije, ki ga organizirata Območ
na obrtna zbornica Ptuj in Obrtna zbor
nica Slovenije, bo v petek, 30. novembra 
2007, v prostorih Splošne bolnišnice 
Izola, kjer bodo slikopleskarji uredili 
prostore internega oddelka (celotno 1. 
nadstropje). Akcija ima dvojni pomen in 
sicer tekmovalni in humanitarni.

Dosedanjih osem tekmovanj, ki so bila 
izvedena v Splošni Bolnišnici Ptuj, Pedi
atrični kliniki v Ljubljani, Porodnišnici 
Maribor, Vrtcu Ptuj, Splošni bolnišnici 
Celje, Splošni bolnišnici Trbovlje, Sploš
ni bolnišnici Slovenj Gradec in Splošni 
bolnišnici Murska Sobota, je dokaz, da 
imajo slovenski slikopleskarji veliko 
srce in z veseljem pomagajo v huma- 
nitarno-tekmovalni akciji, ki si jo je za
mislil Branko Goričan predsednik grad
bene sekcije pri OOZ Ptuj. Tudi odziv 
sponzorjev (glavni sponzor - JUB d.d., 
sponzorji - Belinka Belles d.o.o., Entro- 
ma d.o.o., Chemcolor Sevnica d.o.o., 
Rigips Austria - Podružnica Ljubljana in 
Helios d.o.o.), ki so v preteklosti stali ob 
strani organizatorjem in bodo tudi letos 
omogočili izvedbo akcije, je dokaz, da 
gre za veliko humanitarno akcijo.
V sklopu tekmovanja vsaka ekipa pre
pleska eno sobo in vrata. Za material 
in orodje bodo poskrbeli sponzorji 
prireditve. Ekipo sestavljata dva čla
na (obrtnik in delavec, dva delavca 
ali dva obrtnika). Strokovna sodniš
ka ekipa bo ocenila delo tekmovalcev 
in na podlagi ocen sprejela odločitev 
o najboljših. V tekmovalnem delu se 
ocenjujejo naslednje faze dela: 
stene in strop: priprava pred pričetkom 
del (zaščita), obdelava razpok, bruše
nje, premaz z podlago, priprava bar
ve (mešanje barvnega tona po vzorcu 

predloženem na tekmovanju), 
aplikacija premaza, čiščenje pro
stora,
vratni podboj: struganje in bru
šenje, kitanje, brušenje in laki
ranje.
Vsi sodelujoči prejmejo za sode
lovanje priznanje, najboljše tri 
ekipe bodo nagrajene tudi s po
kali, zmagovalec pa prejme tudi 
veliki prehodni pokal.
Na delu bomo videli skoraj 90 
slikopleskarjev in dijakov sred
njih gradbenih šol, ki bodo skozi 
svoje delo skupaj s sponzorji, ki 
prispevajo material, bolnišnici 
podarili več kot 35.000 eur

Ob zaključku letošnjih preventivnih akcij, namenjenim večji varnosti na 
cestah so se delavci koprske policijske uprave udeležili humanitarne krvo
dajalske akcije. Krvodajalske akcije so se udeležili skoraj vsi člani širšega 
kolegija direktorja PU, pridružili pa so se jim tudi štirje motoristi z moto 
kluba Red Eye. Na fotografiji je direktor PU Koper Iztok Jakomin.
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Namen tega projekta, ki ga sofinancira 
pobuda Interreg IIIA Slovenija Italija, je 
promocija in izboljšanje sposobnosti so
delovanja lokalnih in regionalnih obla
sti pri izrabljanju evropskih priložnosti. 
Projekt se odvija od maja 2007 in se 
bo zaključil v drugi polovici leta 2008. 
Aktivnosti projekta so tako usmerjene 
v prenos dobrih praks pri načrtovanju, 
lobiranju in izvajanju projektov z evrop
skimi sredstvi na področjih turizma, 
prometne infrastrukture in kulturne 
dediščine. Ker je v procesu odločanja 
za sredstva in izbor projektov torej ve
liko odvisno od lobiranja v Bruslju, so 
se predstavniki občine Izola v organi
zaciji koordinatorja projekta Združenja 
gospodarskih zbornic Veneta, od 22.10. 
do 24.10.2007, udeležili izobraževanja v 
Bruslju, ki je obsegalo obisk in sezna
nitev z dejavnostjo stalnega predstav
ništva RS v Bruslju, ameriške lobistične 
multinacionalke podjetja Burson & Mar- 
steller Brussels, slovenskega lobistične
ga združenja SBRA ter Odbora regij in 
evropske komisije, ki pokrivajo med-re- 
gionalno sodelovanje.

Eden izmed konkretnejših in trajnostnih 
rezultatov, ki jih ta projekt predvideva 
po zaključku financiranja, je predvsem 
ustanovitev evropskega čezmejnega in
teresnega združenja, ki bo omogočal 
tesnejše teritorialno sodelovanje in pri
javo skupnih projektov za teritorialno 
sodelovanje obmejnih regij EU. Slednje 
lahko tudi predstavlja alternativo tre
nutno neuspešnemu projektu ustanovi
tve Euroregije v našem prostoru.
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Pri trasi hitre ceste Jagodje-Lucija 
se ponavlja zgodba iz Pivola
Izolski občinski svetniki se bodo danes, v četrtek 29. novembra, sešli na 10. redni seji občinskega sveta in obravnavali 
dokaj obsežen dnevni red v katerem sicer prevladuje usklajevanje odlokov o ustanovitvi javnih zavodov z novo 
zakonodajo. Govora pa bo tudi o največji investiciji v izolski občini - o trasi hitre ceste Jagodje - Lucija.
Prav v zvezi s to točko dnevnega reda 
lahko pričakujemo največ razprave, ki 
pa najverjetneje ne bo imela nobene
ga rezultata, tako kot so brez odmeva 
bile vse dosedanje pripombe krajanov 
Jagodja in Dobrave, njihove krajevne 
skupnosti in celo Občine Izola.

Načrtovanje trase hitre ceste se
veda ni od danes. Začelo se je že 
leta 2004, v času od 20. 6.2005 do 
20.7.2005 pa je bila izvedena jav
na razgrnitev in javne obravnave 
predloga tega Državnega lokacijske
ga načrta ter Poročila o vplivih na 
okolje. V času javne razgrnitve in 
javnih obravnav so bila, tako vsaj tr
dijo načrtovalci, pisno, ustno ali po 
elektronskem mediju posredovana 
mnenja, stališča in pripombe širše 
javnosti, iz katerih so med drugim 
izhajale zahteve po spremembi pro
jektnih rešitev v prvotnem predlogu 
trase hitre ceste. Zato je bila, na pod
lagi pobude podane s strani Občine 
Izola, trasa hitre ceste na območju 
Jagodja premaknjena severneje 
glede na prvotno lokacijo viadukta 
Jagodje. Tak potek pogojuje zamik 
trase v grapo med prvim in drugim 
prečnim grebenom na JZ strani 
doline, kjer se dolina zoži. Zaradi 
ožje doline je predlagana varianta v 
delu preko Strunjanske doline kraj
ša, zato trasa manj časa poteka po 
površju in hitreje preide v predor. 
Posledično so manj obsežni tudi na
sipi, vkopi in deviacije, medtem, ko 
se predor podaljša za približno 100 
metrov. Spremenjen potek trase se

odmika od stanovanjskih objektov 
v Jagodju, kar posledično zmanjšu
je število potrebnih rušitev (prej 5, 
sedaj 2).

Načrtovalci rišejo po svoje
Iz tega zapisa bi človek lahko dobil 
vtis, da je trasa pravzaprav usklaje
na, vendar še zdaleč ni tako. V letu 
2006 in 2007 so namreč sledile pra
ve javne obravnave na katerih so so
delovali tudi zainteresirani krajani 
in takrat se je pokazalo, da je pri
pomb bistveno več in da bi veljalo o 
njih še premisliti, saj državni loka
cijski načrt še ni sprejet. In res sta se 
takrat v javno obravnavo intenzivno 
vključila Civilna iniciativa in Kra
jevna skupnost Jagodje Dobrava, na 
koncu pa je njihove pripombe v ve
liki meri vključila v svoje mnenje o 
predlagani trasi tudi strokovna služ
ba občine Izola.

Pripombe zagotovo niso bile takšne, 
da bi ustavile gradnjo hitre ceste, 
vendar so pomembne za prebival
ce Jagodja, saj jim hitra cesta ne bi 
smela poslabšati bivalnih pogojev, 
kar posebej velja za načrtovanje sa
mega priključka v Jagodju.

Pivol št. 2
In čeprav smo vsi po vrsti zatrjevali, da 
v Jagodju Izola ne bo naredila napake 
kot jo je naredila v dolini Pivola, kjer je 
zamudila priložnost še pred sprejema
njem DLN na Vladi RS, se dogaja prav 
to. Načrtovalci se namreč niso prav 
veliko ozirali na pripombe s terena, po
nudili so le razširitev podhoda in nekaj 
dodatnih protihrupnih ograj, to pa je v 
glavnem vse. Takšno informacijo bodo 
zdaj poslušali občinski svetniki in, če je 
soditi po reakcijah tistih, ki bi se najbolj 
morali boriti za dobrobit svojih sokraja- 
nov, bo tudi tokrat občina pristala tako- 
rekoč na vse.

Kako bodo z obvezno razlago 
gradili na Maliji in v Ikorju
V zvezi s posegi v prostor bodo svetniki sklepali o obvezni razlagi dveh prostorskih dokumentov, ki sta, vsak na 
svoj način, postavila investitorje v položaj, ko ne vedo natančno kaj in koliko lahko gradijo. Še pojasnilo: Kje je 
Malija vemo vsi, območje lkor-ja pa je v industrijski coni med Komunalo in Delmarjem.

V primeru ureditvenega načrta Mali
ja je investitor iz Portoroža prosil za 
razlago oziroma tolmačenje določil o 
oblikovanju in dimenzijah objektov, še 
posebej pa tolmačenje pojma enodru
žinskih stanovanjskih objektov.

Glede na spremembe teh pojmov v letih 
od sprejemanja prostorskega dokumen
ta za Malijo, bo občinski svet sprejemal 
predlog, da navedba dimenzij za eno
družinsko gradnjo (10xl4m) ni poztreb- 
na, prav tako so dopustna odstopanja, 
ki varujejo prostor in ohranjajo podobo 
kraja in krajine, pojem enodružinskih 
objektov pa pomeni gradnjo stanovanj z 
enim ali največ tremi stanovanji.

V primeru gradnje v območju Ikor- 
ja pa je investitor Edisontrade CO iz 
Portoroža najprej nameraval zgra- 
didi le skladiščno halo, kasneje pa 
je želel v delu gradnje urediti tudi 
pisarniške prostore, vendar zaradi 
spremembe etažnosti to ni bilo mo
goče. S sprejemom obvezne razlage 
bodo občinski svetniki sklenili, da 
je znotraj znotraj dovoljenih tlori
snih in višinskih gabaritov možno 
tudi večje ali manjše število etaž. 
Seveda pa so na Odboru za okolje in 
prostor opozorili, da je treba vseka
kor preprečiti, da bi take spremem
be privedlo do gradnje stanovanj v 
tem območju.

Neprofitne Livade zahod
Zgodbe v zvezi z gradnjo nepro
fitnega bloka in njegovo legaliza
cijo sicer še ni konec, čeprav želje 
po nadaljevanju izredne seje na to 
temo nekako zmanjkuje. Vsekakor 
pa občina Izola že razmišlja, kako 
naprej, saj gre za urejanje območja 
kjer naj bi zrasli vsaj še trije podob
ni neprofitni bloki.
Med pobudami, ki jih bodo danes 
obravnavali občinski svetniki je tudi 
pobuda o pripravi tridimenzional
ne predstavitve bodočih gradenj na 
tem območju in pobuda za nadzida
vo že zgrajene garaže v neposredni 
soseščini obstoječega bloka. Glede 
slednjega so mnenja zelo deljena, 
saj stroka po eni strani pojasnjuje, 
da bi moralo biti temeljenje v tem 
primeru pač drugačno, vprašljiva 
pa je tudi bližina objektov, kar po
sledično pomeni, da bo zmanjkalo 
tudi prostora za ureditev zelenih 
površin in parkirišč med stanovanj
skimi bloki.

»USTAVIMO AIDS!«
Z namenom obeležitve Svetovnega 
dneva AIDS-a (1. decembra), ki se letos 
nadaljuje v okviru petletne kampanje 
pod geslom »Držimo obljubo. Usta
vimo AIDS«, bodo na Obali združili 
moči: Društvo za pomoč odvisnikom in 
njihovim družinam SVIT KOPER, Klub 
študentov občine Koper (KŠOK), Špor
tni in mladinski center Piran (ŠIMC), 
Študentska organizacija Univerze na 
Primorskem (SOUP), Zavod za zdrav
stveno varstvo Koper, Zdravstveni dom 
Izola, Zdravstveni dom Koper in Zdrav
stveni dom Piran ter tako pripomogli 
k večji učinkovitosti in prepoznavanju 
problematike HIV / AIDS.
Program:
Brezplačno anonimno testiranje za HIV
petek, 30. november 2007, Zavod za 
zdravstveno varstvo Koper, Ambulanta 
za cepljenje, Vojkovo nabrežje 4a 
Dan odprtih vrat društva SVIT (ogled 
novih prostorov, predstavitev dejavno
sti, ogled terenskih vozil) 
petek, 30. november 2007, nov koprski 
zdravstveni dom na Ljubljanski cesti 6 
Predavanje na temo »klamidija« - 
prof. Bojan Drinovec 
petek, 30. november 2007, prostori Uni
verze na Primorskem FHŠ v palači Fo- 
resterija
Informativne stojnice (razdeljevanje 
kondomov, pentelj, zdravstveno vzgoj
nih gradiv in promocija varnega in zdra
vega spolnega vedenja) 
ponedeljek, 3. december 2007, pred 
zdravstvenim domom v Izoli 
Koncert »presenečenje« 
sobota, 1. december 2007, Taverna Ko
per
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Pred sejo občinskega sveta

Občina še naprej vztraja pri 
družinskem hotelu na trgu
Na današnji seji bodo občinski svetniki ponovno razpravljali o dodelitvi stavbne pravice na naslovu 
Spinčičeva 3 in delno na naslovu Veliki trg 3. Gre za stavbo nad in ob restavraciji Ribič, enako pobudo pa 
so občinski svetniki na prejšnji seji zavrnili.
Na 9. redni seji občinskega sveta so 
strokovne službe pripravile predlog 
dodelitve stavbne pravice na naslovu 
Spinčičeva ulica 3 (stavba v izmeri
260,00 m2 in gospodarsko poslopje v 
izmeri 7,00 m2), ter na posameznem 
delu stavbe v izmeri 88,28 m2, loci
ranem v I. in II. nadstropju objekta na 
naslovu Veliki trg 3, ki se nahaja nepo
sredno ob objektu z naslovom Spinči
čeva ul. 3, Izola. Gre za stavbo v kateri 
je zdaj tudi restavracija Ribič.

Kot navajajo predlagatelji sta stavbi 
potrebni čimprejšnje temeljite re
konstrukcije v celoti; zaradi ob
močja na katerem se nahajata, je 
tako dozorel predlog o spremembi 
dejavnosti oziroma namembnosti 
objektov v družinski hotel.
Na zadnji seji občinskega sveta je 
bilo slišati, da v Izoli primanjkuje 
stanovanj, ki bi jih občina dodeljeva
la neprofitnim najemnikom, zato je 
bil v preteklosti že pripravljen idejni 
in PGD projekt za izgradnjo sedmih 
stanovanj v objektu Spinčičeva 3, 
ter idejni projekt za izgradnjo treh 
stanovanj v objektu Veliki trg3. Nes
porno je, da je Občina Izola lastnica 
več dotrajanih, za bivanje neprimer
nih stavb na drugih, turistično manj 
atraktivnih lokacijah, v katerih bi 
že v preteklosti lahko uredila še več 
stanovanj, pa tega zaradi finančnih 
oziroma drugih razlogov ni storila. 
Stavbi na naslovih Smrekarjeva 50

in Smrekarjeva 51 sta dobesedno 
ruševini sredi mestnega jedra, že 
več let izseljeni, v obeh bi lahko (in 
verjamemo da bomo) tam izved
li sedem do osem stanovanj, tudi 
na drugih lokacijah so predvidene 
preureditve oziroma vzpostavitve 
dodatnih stanovanjskih enot. Poleg 
tega je naprimer. na Cegnarjevi ul. 
4, nezazidano stavbno zemljišče, 
na katerem bomo na novo zgradili 
stavbo s petimi stanovanjskimi eno
tami, kar bo poleg ostalega še cene
je, saj bo šlo za novogradnjo.
Zato občinske strokovne službe po
novno predlagajo članom občinske
ga sveta, da se za omenjena objekta

dodeli stavbna pravica za namen 
izgradnje družinskega hotela in 
drugih spremljajočih dejavnosti, za 
dobo 99 let, z metodo javnega zbira
nja ponudb in sicer za izklicno ceno
639.588,00 EUR kot enkratno nado
mestilo, revalorizirano na dan skle
nitve pogodbe o ustanovitvi stavb
ne pravice. Metoda razpolaganja, 
ki je izbrana za navedeno dodelitev 
stavbne pravice na nepremičninah, 
je metoda javnega zbiranja ponudb. 
Ker dodelitev stavbne pravice na 
nepremičninah ni vključena v letni 
načrt prodaje stvarnega premoženja 
Občine Izola za leto 2007, je treba 
le - tega dopolniti.

Tudi v Ribi bodo velike ribe 
pojedle male ribe
Mali delničarji Ribe so očitno potegnili ta kratko, seveda če niso svojih delnic že prodali. Na trgu so bile namreč vredne 
veliko več kot bodo zanje iztržili zdaj, ko je pripravljen sklep in ustvarjeni pogoji po katerih bodo zanje dobili odpravnino 
od večinskega delničarja, njihovega dolgoletnega direktorja.
V Uradnem listu smo namreč zasledili 
zanimivo vabilo na skupščino izolske 
Ribe d.d..ki bo dne v petek 7. decembra 
ob 12.30, na sedežu družbe Riba d.d. 
Izola, Dantejeva 2.
Na seji bo Uprava predlagala skupščini 
sprejem tudi naslednjega sklepa:
- Prenos delnic manjšinskih delničar
jev na večinskega (glavnega) delni
čarja skladno z določbami 384. člena 
ZGD-1.
Uprava in nadzorni svet na zahtevo 
večinskega (glavnega) delničarja pred
lagata skupščini sprejem naslednjih 
sklepov:
a) Delnice vseh preostalih manjšin
skih delničarjev družbe Riba d.d. Izo

la se prenesejo na Loredana Glaviča, 
kot večinskega (glavnega) delničar
ja, v skladu z določbami 384. člena 
ZGD-1.
b) Za delnice, ki bodo prenešene na 
večinskega (glavnega) delničarja, bo 
večinski delničar manjšinskim delni
čarjem plačal denarno odpravnino v 
znesku 5,58 EUR za vsako prenešeno 
delnico, v treh mesecih od dneva vpisa 
sklepa o prenosu delnic v sodni regi
ster.
Gradivo k posameznim točkam dnevne
ga reda je delničarjem na vpogled na 
sedežu družbe v Izoli, Dantejeva 2 od 
dneva objave sklica do začetka skupšči
ne, vsak delovni dan od 8. do 12. ure.

Skupščine se lahko udeležijo in na njej 
glasujejo delničarji in njihovi zakoni
ti zastopniki ali pooblaščenci, ki svojo 
udeležbo na skupščini pisno prijavijo 
družbi vsaj tri dni pred skupščino, to 
je do vključno 4.12. 2007. Pooblaščenci 
delničarjev morajo pri prijavi za udelež
bo in glasovanje na skupščini predložiti 
tudi pooblastilo za udeležbo in glasova
nje.
Ce skupščina ob napovedani uri ne bo 
sklepčna, se v roku ene ure od napove
dane skupščine ponovno sestane in gla
suje ne glede na število prisotnih delnic 
(drugi sklic).

Riba d.d. Izola, uprava družbe 
direktor Loredano Glavič

Obrazložitev glasu

SD je proti hotelu
V zvezi s sklicem 10. redne seje občinskega 
sveta občine Izola se bomo svetniki Socialnih 
demokratov na današnji novinarski konferen
ci osredotočili predvsem na dve točki dnev
nega reda. Najprej o družinskem hotelu:
L
Že na 9. redni seji OS je naša svetniška sku
pina nasprotovala spremembi načrtovane 
rekonstrukcije obeh stanovanjskih hiš na na
slovu Spinčičeva 3 in Veliki trg 3, za kateri je 
upravnik občinskih stanovanjskih objektov 
že pridobil večino potrebne dokumentacije 
za rekonstrukcijo za stanovanjske namene 
za izolske občane.
Za Spinčičevo 3 je že nekaj časa pripravljen 
projekt za pridobitev gradbenega dovolje
nja, po katerem je v tem objektu predvidena 
ureditev sedmih stanovanjskih enot, medtem 
ko je gradbeno dovoljenje za rušenje objekta 
(ki je, kot je znano, v zelo slabem gradbenem 
stanju) že pravnomočno in izvršljivo.
Za stavbo na naslovu Veliki trg 3 je pri
pravljena idejna rešitev (v objektu, ki ga 
je treba po vsej verjetnosti tudi porušiti, so 
predvidene tri stanovanjske enote in ureditev 
poslovnega prostora v prostoru v pritličju, ki 
je sicer v lasti gostišča Ribič oz. njegovega 
lastnika) in izbran projektant za izdelavo 
projekta za pridobitev gradbenega dovolje
nja, vendar je vodstvo občine projektiranje 
ustavilo.
Povedati je treba, da je bila rekonstrukcija 
obeh objektov vključena v načrt razvojnih 
programov že za leta 2006-2009 in sedaj tudi 
v NRP za obdobje 2007-2010, torej bi moral 
predlagatelj proračuna za leto 2007 predlaga
ti razen spremembe programa razpolaganja 
z občinskim premoženjem tudi spremembo 
načrta razvojnih programov.
II.
Prav tako se ne strinjamo s podelitvijo stavb
ne pravice, ker
1. je po stvarnopravnem zakoniku možno 
ustanavljati stavbno pravico samo na zemlj
išču in ne na stavbah. Torej, če lastnica (ob
čina Izola) želi podeliti in ustanoviti stavbno 
pravico na zemljišču pod stavbama na prej 
omenjenih naslovih, bi morala
a)najprej porušiti obe stavbi, izvesti razpis v 
skladu z Odlokom o dodelitvi stavbne pravi
ce na zemljiščih v lasti občine Izola in izbrati 
najugodnejšega ponudnika ter skleniti z njim 
pogodbo o ustanovitvi stavbne pravice.
2. Kako bi lahko podelili stavbo pravico na 
stavbišču, katerega solastnik je tudi druga 
pravna ali fizična oseba?
III.
V kolikor je županstvo tako prepričano, da 
občani Izole ne potrebujejo neprofitnih sta
novanj za najem ali nakup po neprofitni ceni, 
nam vseeno ni razumljivo, zakaj je potrebno 
za gradnjo penziona podeljevati stavbo pra
vico, namesto, da bi enostavno sprejeli sklep 
o prodaji objekta na Spinčičevi 3 in obeh sta
novanj na Velikem trgu 3 ter oboje prodali na 
dražbi.
Seveda bomo svetniki SD tudi taki odločitvi 
nasprotovali zaradi že znanih razlogov, to 
je našega trdnega prepričanja, da mora ob
čina skrbeti prvenstveno za zagotavljanje 
primernih življenjskih pogojev svojih ob
čank in občanov, to pa so zagotovo urejene 
stanovanjske razmere. Prepričani smo, da je 
rekonstrukcija obeh objektov najcenejši na
čin za pridobitev desetih novih stanovanj. Po 
projektantskem predračunu bi izvedba vseh 
desetih stanovanj stala približno 600.000 Eur 
oziroma cca 700 Eur/m2, ker sta zemljišče 
in komunalni prispevek že pokrita, saj gre za 
občinsko lastnino.

Svetniška skupina Socialnih demokratov 

v občinskem svetu Občine Izola
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Karitas v Trstu: kako to 
počnejo naši sosedje
Dosti bi lahko pisala pa nikakor nimam prave inspiracije in ne vem niti, kaj bi pravzaprav želela 
povedati. Najbrž vse hkrati. To pa zato, ker me je obisk dejavnosti Karitas iz Trsta tako presenetil 
prav v trenutku, ko mi zmanjkuje veselja in iniciative za delo. Kar je po 6. letih kar normalno- se 
sama sebe potolažim...
Do prvega srečanja med obema odgo
vornima za programe je prišlo po na
ključju, ko sta se bivši portoroški in se
daj župnik v sv. Antonu in predsednik 
istrske območne karitas Franc Prelc 
ter generalni tajnik Tržaške karitas 
gospod Mario Ravalico (piranski esul) 
srečala kot gosta v oddaji na TV Koper- 
Capodistria, da bi govorila o tem, kaj 
dela Karitas v tem primorskem delu na 
obeh straneh meje.

Sledil je obisk k nam v Bertoke meseca juli
ja letos. Naše »sosede« so najbolj zanimali 
programi, ki so namenjeni zasvojenim - to 
je kako motivirati ljudi za zdravljenje. Na 
tem prvem srečanju smo se vodje in ope
raterji programov - prepoznali; kulturno 
in jezikovno ter v načinu izvajanja krščan
skega poslanstva.
Oba programa ( naš in njihov) sta si po

dobna v tem, da sta zrasla praktično sa
moniklo, kot odziv na potrebe in odgovor 
tistemu, kar je še manjkalo na področju 
pomoči potrebnim - predvsem brezdom
cem, zasvojenim in alkoholikom. Obe eki
pi sestavlja mešan kader. To je; strokovni

delavci in laiki, redno zaposleni in prosto
voljci. To je npr. med socialnimi delavci, 
psihologi, zdravniki in tistimi, ki imajo 
osebno izkušnjo. Programi so se v Trstu 
podobno pa v portoroški župniji in zdaj v 
Bertokih razvijali postopoma, v glavnem 
na prostovoljni bazi.
Bili smo resnično radovedni spoznati 
mesto Trst tudi s te plati in tako je eki
pa devetih članov začela obisk v sredo, 
/.novembra ob 10.00 v sprejemnem domu 
pri Škofijski Karitas v ul. Cavana 15. Tam 
nas je pričakalo približno 10 operaterjev. 
Center je odprt vsako dopoldne od 9.00 
- 11.30. Glavni odgovorni pa je g.Marco 
Aliotta.

Karitasov mini kredit
Poleg že znanih oblik pomoči (urejanje 
dokumentov, materialna pomoč, sveto
vanje ipd.) naj posebej omenim program 
»mini kredit«, ki omogoča osebam, ki 
niso kreditno sposobne najem kredita za 
reševanje trenutne hude stiske: dolgovi, 
položnice, bolezni, ipd. Kredit je lahko v 
višini do 5000,00 EUR, največ do 60 obro
kov. Vodi ga upokojenec - prostovoljec- g. 
Duilio. Tu je še program »prhe, pralnica in 
sušilnica«, ki je odprt trikrat na teden.

Materinski dom, ki ga obala nima
Obisk smo nadaljevali v materinskem 
domu »la madre« v ul. Navali, kjer nas je 
sprejela odgovorna ga.Angela Sabadin. 
Lepo obnovljena stara vila sparkom, kjer 
trenutno prebivajo tri matere z otroki. 
Obrok hrane smo z užitkom in v dobri 
družbi odgovornega za program, g.Paola 
Ruzziera, pojedli v obednici »Giorgia 
Monti« v ul. F.Venezia. Obisk smo za
ključili v domu »Teresiano« v ul. Istria 71, 
kjer nam je glavni odgovorni, g. Claudio 
Fedele razkazal prostore in predstavil 
program. Hiše kot je ta, bi si želelo vsa
ko malo večje mesto. Financiran je delno 
od občine (60% in delno s strani Karitas 
40%) v njem je redno zaposlenih 8 ope
raterjev; tako strokovnih delavcev, kot 
laikov. V njem trenutno prebiva 35 oseb, 
v glavnem italijanskih državljanov, v ma
njšem številu pa nekaj tujcev z, ali brez 
dovoljenja za bivanje, ki trenutno nimajo 
kje prebivati. Vse te ljudi pošljejo centri 
za socialno delo, zapori, alkohološki od
delki po bolnišnicah, centri za zdravljenje 
in preprečevanje odvisnosti ter župnijske 
karitas. To je prehoden dom, kjer upo
rabniki prebivajo od 3- 6 mesecev, oz. po 
potrebi. Vsak uporabnik je spremljan »od 
zunaj« od svojega soc. delavca, zdravnika, 
ipd., in je vključen v »mrežo«. Seveda so v 
hiši pravila, ki omogočajo, da lahko tako 
pisana druščina sploh zdrži skupaj. ..Zelo 
zanimivo., in stvar nekako funkcionira. Je 
pa treba to videti in slišati.

Zobozdravnik za reveže
V tej stavbi so meseca septembra letos 
odprli tudi zobozdravstveno ambulanto, 
kjer bodo enkrat tedensko po dve uri ordi- 
nirali zobozdravniki prostovoljci. V okviru 
Karitas delujeta v Trstu še dva sprejemna 
domova; dom »Betania«, ki je namenjen 
italianskim državljanom, predvsem dru
žinam, ki čakajo na dodelitev stanovanja 
in dom »Angela Berlan«, namenjen tujim 
državljanom, ki zaprosijo za zatočišče. 
Najbolj zanimivo pri vsem tem pa je dej
stvo, da gre pri zaposlenih operaterjih ve
činoma za ljudi, ki imajo osebno izkušnjo. 
Do tega sem prišla šele naslednje jutro, in 
tako prepoznala; mater z otrokom- žrtev 
nasilja, bivšega zasvojenca, bivšega upo
rabnika psihiatrije. In moram reči, da so 
bili vsi pravi »mački«!

DeSUS
Občinska organizacija Izola

Vse člane in simpatizerje organizacije 
DeSUS Izola

Vabimo na prednovoletno srečanje, 
ki bo v sredo, 5.12.2007 ob 18. uri 

v kavarni hotela ZDUS Delfin Izola, 
Tomažičeva 10.

Po večerji bomo prisostvovali koncertu
Alfija NIPIČA,

ki ga prireja ob 45. letnici svojega nastopanja.

Bone za večerjo lahko dvignete v pisarni stranke 
Plenčičeva 3, vsak delavnik med IO in 11. uro.

Prisrčno vabljeni.

DeSUS Občinska organizacija Izola

Pri teh t.i. laičnih terapevtih gre za drago
cen kader, ki lahko v sodelovanju s stro
kovnjaki različne stroke dela res zanimive 
in koristne stvari. Seveda je v tako sode
lovanje potrebno vložiti kar nekaj truda, 
predvsem pa strpnosti na obeh straneh. 
Velikokrat se od t.i. bivših uporabnikov, 
ozdravljencev ipd. pričakuje neko neskon
čno hvaležnost in prostovoljno delo. Ker 
sami sebi postavijo prevelike cilje in ker se 
lahko zgodi, da nekdo to s pridom izkori
sti, so ti ljudje lahko mimogrede zlorablje
ni v korist nekih višjih ciljev, od katerih pa 
sami nimajo ničesar, razen morda ponov
nega razočaranja in ponovnega padca. A 
to je že druga tema.
Pa se vrnimo v Trst, kjer lahko poleg na
štetih programov, ki jih izvaja Karitas, naj
dete še obilico drugih oblik pomoči tako 
»svete«, kot »posvetne« dejavnosti. Tu je še 
ženski redovniški red, kjer zajtrk zaužije 
vsako jutro do 40 oseb, gotovo obstajajo 
p. frančiškani s svojo ponudbo in še bi se 
našlo. Ni čudno, da se med njihovimi 
uporabniki najde tudi kak Izolan. Kaj 
se ne bi, ko pa je za vse tako lepo po
skrbljeno.
No, šalo na stran, da ne bo pomote. V Tr
stu smo našli prijatelje in potrditev, da to 
kar delamo tu pri nas v Bertokih le ni neka 
iluzija, ki bo prehitro našla svoj konec.

Na koncu še kratka predstavitev 
dejavnosti, ki jih izvajamo v Bertokih:
Pomoč brezdomcem: pon. 9h-13h, tor. 
od 14h-17h razdeljevanje hrane in oblačil, 
tuširanje in v pet. od 9h - 13h. strokovna 
pomoč, pogovori, usmerjanje v programe. 
Strokovni vodja je Davorina Petrinja Ško
fijska Karitas Koper.
Program pomoči in celodnevnega bi
vanja za zasvojene - »Pelikan«: redna 
srečanja za zasvojene in njihove svojce 
vsak pon. ob 19h; priprave pred vstopom 
na zdravljenje v terapevtsko skupnost; 24 
urno spremljanje ob vzpostavitvi absti
nence in spremljanje v komuno. Strokovni 
vodja Helena Potočnik - Zavod Pelikan Ka
ritas enota Bertoki Gsm 041/76 00 67 (Bar
bara, Tanja) ali Franc Prelc 041/79 50 51. 
Program Vrtnica- namenjen alkoholi
kom, alkoholikom brezdomcem; tera
pevtska skupnost Vrtnica in dve stano
vanjski skupnosti namenjeni reintegraciji. 
Strokovni vodja je Davorina Petrinja - Ško
fijska Karitas Koper. Gsm 051/313 265 in 
Franc Prelc 041/79 50 51.
Za zaključek, povabilo vsem Izolankam 
in Izolanom, predvsem svojcem in pri
jateljem zasvojenih z alkoholom ali dro
gami, da nas obiščejo še v tem iztekajo
čem se letu 2007. Možnost, da se v leto 
2008 stopi z novim korakom obstaja. 
Samo priložnost si je treba dati. Prilika 
izgubljena, ne vrne se nobena.

Lep pozdrav in vljudno vabljeni 
Za Zavod Pelikan Karitas

Tanja Kaligarič in Barbara Žgajnar 

ter ostali sodelavci
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Manziolijeva palača je dokončno prevzela prireditve staremu kulturnemu domu. V teh zimskih dneh 
takorekoč ni večera, ko bi bila dvorana v prvem nadstropju prazna. Vrstijo se najrazličnejši organizatorji 
prireditev, od srečanj do predavanj in koncertov, pred dnevi pa je tam predaval tudi škof Jurij Bizjak.

MIKLAVŽEV BOLŠJI SEJEM IGRAČ IN OTROŠKE OPREME
6. DECEMBER 2007 
OD 16. DO 20. URE 

V PARKU PIETRO COPPO - IZOLA

Ob župnijskem prazniku sv. Mavra, ki 
je tudi zavetnik Izole, ter v okviru za
ključnega tedna v letu sv. Angele (ki je 
zavetnica sester Uršulink, ki delujejo 
tudi v Izoli), je izolska župnija na čelu 
z župnikom Janezom Kobalom organi
zirala v četrtek 22. novembra v palači 
Manzioli predavanje.

Gostoval je pomožni škof Jurij Bi
zjak. Zbranim je na preprost način 
spregovoril o svetopisemskih dreve
sih. Gospod Bizjak je velik poznava
lec Svetega Pisma in svete dežele, 
zato je njegovo predavanje bilo za
nimivo in doživeto.

Tokrat je spregovoril o dvaindvajset 
vrst dreves kar po abecednem redu.
Kot je pojasnil to število je izbral, 
ker je v hebrejski abecedi dvain
dvajset črk.
Okrog projekcije je pomagal Jože 
Bavcon, direktor botaničnega vrta v 
Ljubljani.
Za prostor v Manziolijevi palači se 
zahvaljujemo italijanski skupnosti 
in njihovemu predsedniku gospo
du Silvanu Sau za topel sprejem in 
uporabo dvorane.
S.B.

MIKLAVŽEVANJE V ŽUPNIJSKI 
CERKVI SVETEGA MAVRA
V SREDO 05.12. OB 16,30 URI
Miklavž sporoča, da bo tudi letos na Miklavžev večer v sredo, 05.12. 
prišel v župnijsko cerkev sv. Mavra v Izolo in bo obdaril vse pridne otro
ke iz našega mesta. Prosimo starše, da otroke ČIM PREJ prijavijo župniku 
g. Janezu (prosim, da g. župniku na listk napišete ime, priimek in starost 
otroka) in prispevate 5,00 EUR za pripravo daril.
Miklavževanje bomo začeli z ogledom igrice MIKLAVŽEVO PISMO, v kate
ri sodelujejo veroučenci iz naše župnije pod mentorstvom gospe Nadje. 
ŽUPNIJA IZOLA

ll.V,

Zakaj potrebujemo vlaknine?
Hrana, ki v debelem črevesju dlje časa razpada pri telesni temperaturi, 
omogoča, da se razvijejo izjemno strupene snovi, ki se resorbirajo nazaj v 
telo. To ima na dolgi rok celo vrsto negativnih posledic na vse organe in 
splošno počutje. Vlaknine pa so tiste, ki v črevesju vežejo nase 
neprebavljene snovi in toksine, pospešujejo krčenje črevesni mišic in tako 
pospešujejo izločanje razpadlih in škodljivih snovi. S tem uravnavajo 
črevesno floro in redno izločanje, izjemno pomembne pa so tudi za 
regulacijo ravni sladkorja, holesterola in trigliceridov. Sodobni način 
življenja z malo gibanja in uživanje industrijsko pridelane hrane z malo 
vlakninami poleni naše črevo in upočasni prebavni proces. Svetovna 
zdravstvena organizacija priporoča dnevni vnos 25-40 gramov rastlinskih 
vlaknin. Največ jih sicer najdemo v sadju, zelenjavi in žitaricah, a so 
raziskave pokazale, da ima ta hrana danes zaradi industrijskega načina 
pridelave, manj kakovostne zemlje, škropiv, pesticidov itd. v povprečju pol 
manj zaščitnega faktorja za človeški organizem, kot ga je imela včasih. Če 
bi želeli s sadjem zaužiti priporočeno količino vlaknin, bi ga morali dnevno 
pojesti 4 kilograme. Smiselno je torej vlaknine dodajati hrani. Na tržišču je 
kar nekaj izdelkov, ki se uporabljajo kot vlakninski dodatek k prehrani. 
Eden takih je izdelek TOP FIBRE, ki pa vsebuje kar 70 odstotkov vlaknin, 
ki so pridelane iz popolnoma naravnih surovin. Najdete ga v Reviti.

Igrače in otroško opremo, ki jih ne potrebujete več, lahko na sejmu 
prodate ali jih pridete kupiti. Na voljo so brezplačne stojnice. Če 
potrebujete svojo stojnico, pokličite najkasneje dan prej na tel. št. 
041 616 124

Če želite igrače podariti (izkupiček gre za delovanje Društva prijateljev 
mladine Izola) pa pokličite na tel. št. 041 317 956.

Program za popestritev sejma:
- nastop otroškega pevskega zbora glasbene šole Izola
- delavnica za izdelavo punčk
- delavnica za izdelavo čestitk in novoletnih okraskov
- lutkovna animacija (Lutkovno društvo Mari o net. te iz Izole)

Organizatorji: Občina Izola in Društvo prijateljev mladine Izola

Javni zavod
ZDRAVSTVENI DOM IZOLA

CENTER ZA PREPREČEVANJE IN ZDRAVLJENJE 
ODVISNOSTI OD PREPOVEDANIH DROG

Vabimo vas, da se udeležite predavanj v sklopu aktivnosti meseca preven
tive za področje prepovedanih drog

Ponedeljek 03.12.2007:
Problematike zastrupitev in uporabe drog.
Ponedeljek 10.12.2007:
Predstavitev problematike uporabe kanabisa (marihuane).

Vsa navedena srečanja se bodo pričela ob 10:00 v sejni sobi Zdravstvenega 
doma Izola.
Po uvodnem predavanju bo sledila razprava z možnostjo postavljanja vpra
šanj strokovnjakom.

Udeležba na predstavitvah je brezplačna.
Vljudno vabljeni vsi, ki jih problematika zanima.

--------------------------------------------------------------------------------------------V pričakovanju Mavra in Miklavža

Škof Bizjak je govoril o 
svetopisemskih drevesih
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Za prostor pod soncem

Tudi naše okolje 
ni najbolj zdravo
V Izoli smo imeli v tednu dni 
kar dve zanimivi predavanji o 
klimatskih spremembah in o 
tem, kako naj ravna človeštvo, 
če želi obstati na tem edinem 
planetu, ki ga še ima. Preda
vatelja sta bila oba vredna obi
ska, čeprav po pristopih neko
liko različna.

Včeraj je polni dvorani v 
Manziolijevi palači predaval 
dr. Timi Ečimovič, sicer do
mačin iz Medošev, vendar 
tudi svetovljan, ki predava po 
vsem svetu in je član števil
nih mednarodnih organizacij, ki se 
ukvarjajo s fiziko in okoljevarstve
nimi znanostmi. Njegov kurikulum 
je neverjetno obsežen, saj je bil za
poslen v farmacevtski industriji, na 
tanzanijskem ministrstvu za kmetij
stvo, vodil je kemijsko družbo v Ni
geriji, predvsem pa veliko predaval 
in prav iz znanih univerz sta prišli 
dve nominaciji za Nobelovo nagra
do, leta 2003 za okoljevarstvo, le
tos pa za področje kemije.
Dr. Ečimovič je zbranim, med kate
rimi sta bila tudi izolski župan dr. 
Tomislav Klokočovnik in podžu
pana Silvano San in Bojan Zadel, 
govoril o globalnih klimatskih spre
membah in nevarnostih, ki prežijo 
na nas, seveda pa je zajel tudi ožje

področje slovenske obale in pred
stavil nekaj možnih scenarijev, če se 
bo sedanji trend segrevanja ozračja 
nadaljeval.
Ob koncu predavanja je župan dr. 
Klokočovnik Nobelovemu nomini
rancu iz Medošev podaril tudi dari
lo občine Izola.
Pred tednom dni pa je na povabilo 
izolskih Social demokratov v Izoli o 
isti temi predaval znani znanstvenik 
in publicist, raziskovalec na Inštitu
tu Jožef Štefan, dr. Mišo Alkalaj. 
Njegovi pogledi na klimatske spre
membe so včasih sicer nenavadni in 
provokativni, vendar prepričljivi in 
tudi on je bil deležen dobrega obi
ska ter zanimivih pogovorov.

l.DECEMBER SVETOVNI DAN BOJA PROTI AIDS-U
Kot vsako leto tudi letos obhajamo v soboto 01.12.svetovni dan boja proti 
Aids-u. V ta namen bo RK-Izola postavila stojnico, kjer vam bodo dijaki 
srednje zdravstvene šole razdeljevali zloženke na to temo, kondome, na
svete, kako se obvarovati “kuge”tega tisočletja.
Stojnica bo delovala od 09-12 ure na osrednjem trgu v centru Izole zra
ven parka Pietra Coppo.
Izolanke in Izolani vabljeni, da se nam pridružite 
Sekretar RK Izola

3 razlogi, zakaj bo na 
Miklavžev večer 
5. decembra
v Hotelu Delfin še posebej 

delfin lopo in praznično
HOTEUZDDS

Vse vrste pic - samo 2 Eur 
v Pizzeriji Vila Raineri od 9.00 - 23.00 ure

Porcija pršuta ^ samo 2 Eur 
v Kantini hotela od 18.00 do 24.00 ure

brezplačni vstop na 
Slavnostni koncert Alfija Nipiča 
v restavraciji hotela od 20.00 ure dalje

“Res je, v hotelu Delfin vam za Miklavževo 
pripravljamo ugodno ponudbo in dobro zabavo."

Obrazložitev glasu

Drevo življenja
Najprej naj povemo, da je ravnanje 
uradnikov izolske občinske uprave in 
županstva milo rečeno nenavadno, za
gotovo pa v nasprotju z interesi izolskih 
občanov in odvisnikov, ki se s težko 
muko trgajo iz krempljev odvisnosti in 
iščejo poti, da bi pobegnili iz nje.
Iz gradiva, ki so ga dostavili občinskim 
svetnikom in javnostim, je opazno 
predvsem to, da se županstvo in ob
činska uprava krčevito bori za ureditev 
občinskih lastninskih interesov, ki glede 
na priložene pogodbe zagotovo niso na 
noben način ogroženi, saj je celo jasno 
razvidno iz navedb v 5. odstavku infor
macije, da pripravljalcu sploh ni jasno, 
da navedene parcelne številke predstav
ljajo samo ZEMLJIŠČE, na delu katere
ga stoji bivalni objekt, oba rastlinjaka 
in gospodarsko poslopje. To zemljišče 
j_e dejansko ves čas bilo v lasti Petra 
Štuve in zato je občina skupaj z druš
tvom “Drevo življenja” sklenila z njim 
takoimenovano “krovno” pogodbo z 
namenom izgradnje (4. točka pogodbe) 
nove kmetije, na kateri bi terapevtska 
skupnost izvajala program odvajanja 
odvisnikov od drog, citiramo: “kar je 
vsekakor v interesu vseh pogodbenih 
strank in širše družbene skupnosti”.
Za razmišljanje: Če potegnemo paralelo 
s prejšnjo točko, to je stavbno pravico, 
bi lahko Peter Štuva društvu Drevo 
življenja in občini Izola podelil stavbno 
pravico za gradnjo vseh štirih objektov! 
A vrnimo se k “nezavarovanim pre
moženjskim interesom občine Izola”. 
Določilo v 8. točki krovne pogodbe, po 
katerem Peter Štuva, ki je lastnik prej 
omenjenih parcel, dovoljuje vknjižbo 
lastninske pravice v deležu 1/10 od ce
lote naštetih parcel, varuje občino pred 
neomejenim razpolaganjem prvotnega 
lastnika Petra Štuve s stavbiščem, kar 
pomeni, da ta lahko proda svojo lastni
no samo s soglasjem solastnice občine 
Izola oz. ima ta absolutno predkupno 
pravico. Po drugi strani pa v 9. točki po
godba jasno zavezuje vse tri stranke, da 
po končani izgradnji določijo velikost 
posameznih (idealnih) lastniških dele
žev.
Glede na to, da je vložek občine finan
čno popolnoma jasen, saj so zneski, ki 
jih je občina vlagala, navedeni v krov
ni pogodbi in v vsakoletni pogodbi od 
leta 2004 dalje, vrednost stanovanj
ske stavbe pa je ugotovljena na osnovi 
uradne cenitve sodnega cenilca, seveda 
ni težko ugotoviti, kolikšen je lastniški 
delež občine v celotni investiciji. Zato 
se nam zdi bojazen, da bi bili lastninski 
interesi občine lahko prizadeti, iz trte 
izviti.
Bolj se je treba bati, da zaradi nezain
teresiranosti občine, tako županstva kot 
občinskih uradnikov (pa tudi centra za 
socialno delo, zdravstvenega doma in 
zavoda za zaposlovanje - slednji trije si
cer ne morejo biti bolj zainteresirani, če 
jih nihče z občine k temu ne spodbudi) 
nikoli ne bo prišlo do uresničitve vizi
je in ciljev sodelavcev in oskrbovancev 
društva za pomoč zasvojencem od ne
dovoljenih drog Drevo življenja.
Sklepi, ki jih ponuja župan občinskim 
svetnicam in svetnikom v sprejem, ka
žejo samo na to, da so občinski urad
niki sprejeli nalogo tako, kot tudi sicer 
opravljajo svoje delo: birokratsko in 
brez kakršnegakoli občutka za človeško 
stisko ljudi, ki so šli skozi pekel odvi
snosti od trdih drog ter so se odločili,

da bodo poskusili začeti novo življenje. 
Dovolj pove že dejstvo, da med petimi 
točkami sklepa posvečena DEJAVNO
STI samega društva ena sama točka s 
tremi vrsticami in to tako, da “pristojne 
strokovne službe občinske uprave” pri
pravijo oz. proučijo ustrezne strokovne 
in druge podlage glede obstoja pogojev 
za nadaljnje opravljanje terapevtske de
javnosti za pomoč zasvojencem od ne
dovoljenih drog s strani društva Drevo 
življenja v objektu v Cetorah.
Ta služba je še do pred kratkim trdila 
(novinarjem) da v terapevtski skupno
sti ni nobene dejavnosti (ni nobenega 
zdravljenega odvisnika), ni vedela, da 
Ministrstvo za delo, družino in socialne 
zadeve že dve leti sofinancira izvajanje 
programa, da je program sofinancirala 
Fundacija za invalidske in humanitarne 
organizacije, da ima društvo status hu
manitarne organizacije, da prej navede
ni strokovnjaki redno izvajajo strokov
no delo na “kmetiji Drevo življenja”, da 
društvo redno pridobiva sredstva zelo 
različnih donatorjev, od gospodarskih 
družb do posameznikov. Občine Izola 
pa stvar ne zanima, češ da “doktrina ne 
priznava zdravljenja odvisnikov v bliži
ni doma” in seveda ne želi sofinancirati 
zdravljenja odvisnikov!
Novinarkam in novinarjem predlagamo, 
da poiščejo informacije o drugih komu
nah in laičnih terapevtskih skupnostih 
v Sloveniji in ugotovijo, ali v naši državi 
sploh obstaja kakšna doktrina na tem 
področju.
Na kratko:
Svetniška skupina Socialnih demo
kratov ne bo nasprotovala sprejemu 
sklepov, ki se nanašajo na ureditev 
medsebojnih lastninskih razmerij med 
Društvom Drevo življenja, lastnikom 
zemljišča Petrom Štuvo in občino Izola. 
Predlagali pa bomo, da občinski svet za
dolži županstvo in občinsko upravo oz. 
pristojni urad, da se 
takoj in aktivno vključi v izvajanje vseh 
potrebnih dejavnosti za vključitev v 
terapevtsko skupnost vseh tistih odvi
snikov od trdih drog v Izoli, ki si želijo 
pretrgati z odvisnostjo, 
da vzpostavi stik s strokovnimi služba
mi v obeh sosednjih občinah, z Zavo
dom za zdravstveno varstvo Koper, z 
Zdravstvenim domom Izola, z Zavodom 
za zaposlovanje, s Centrom za socialno 
delo, z društvi, ki delujejo na področju 
reintegracije odvisnikov in drugih ljudi 
s težavami v duševnem zdravju ter v 
sodelovanju z njimi pripravi program 
aktivnosti za reintegracijo zdravljenih 
odvisnikov v ZDRAVO domače okolje in 
ustvarjanje nove socialne mreže, 
da sproti in tekoče spremlja delovanje 
terapevtske skupnosti v Cetorah in z 
njim objektivno seznanja županstvo, 
občinski svet in javnosti.

Svetniška
skupina Socialnih demokratov v Občin
skem svetu Občine Izola
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Zmaga je slajša od poraza, in tudi mi imamo raje takšne slike!

ROKOMETNI ZBOR OB 
ABRAHAMU BO 1. DECEMBRA
Osrednja slovesnost ob 50-letnici roko
meta v Izoli bo v soboto, 1. decembra 
2007 v Simonovem zalivu v Izoli. Ker 
organizatorji nimajo naslovov vseh, ki 
so ustvarjali izolski rokomet, prosijo, da 
se za morebitno udeležbo javijo organi
zatorju. Pričakujejo namreč veliko obi
skovalcev, prostor pa je omejen, zato je 
potrebno udeležbo predhodno najaviti. 
Rezervacija stane 10 evrov po osebi in 
zajema tudi večerjo. Prijave sprejemajo 
v prostorih Rokometnega društva Izola 
vsak popoldne po 17. uri ali po telefonu 
040 206 996 - Žare Kovačič.

Tekma desetletja prestavljena Drugi del svetovnega prvenstva
Zgodovinsko in univerzitetno mesto Co- 
imbra, na Portugalskem, bo po Beogra
du, kjer se je odvijal prvi del članskega 
SP v kickboxingu, v dneh od 28.11. do 
02.12.2007 prizorišče drugega dela SP in 
sicer za discipline semi in full contact, ae- 
rokickboxing ter forme.
Po podatkih, katere je posredovala Portu
galska kickboxing organizacija je prijavlje
nih nekaj čez 600 tekmovalcev iz 55 držav, 
iz vseh 5 kontinentov, kar priča o razvito
sti kickboxinga po svetu.
Med njimi je prisotna tudi Slovenija s svo
jo reprezentanco, v kateri najdemo kar tri 
člane kluba KiT iz Izole in sicer Ranisa 
Smajloviča, nosilca bronaste medalje v ti
ght contactu s prvega dela SP, ki bo tokrat 
nastopil v disciplini, ki ni ravno njegova, 
v semi contactu. Andrej Vindiš bo ravno 
tako branil slovenske barve v semi contac
tu, kot tudi Dušan Lamut, ki je sicer član 
kluba Mirage iz Novega Mesta, vendar tre
nira v Izoli.

Obisk predstavnikov WAKO na 
MOK-u
Predstavnika svetovnega združena kic
kboxing organizacij »WAKO«, predsednik 
Enio Falsoni in podpredsednik Espen 
Lund, sta dne 16.11.2007 obiskala sedež 
mednarodnega olimpijskega komiteja 
»MOK« s sedežem v Laussani (Švica).
Tu sta imela delavni razgovor z vodilnima 
osebama MOK-a, katerima sta predstavi
la organizacijo WAKO. V njej je trenutno

POGLED S STRANI
piše: 

Žarko Kovačič
T

Za nami je rokometni vikend kot si 
ga le želimo. Oba naša predstavnika 
v evropski ligi, Celje in Velenje, bosta 
nadaljevala v elitni ligi. Podvig je us
pel tudi Koprčanom, ob porazu s sed
mimi goli. Hrpeljci so domačo tekmo 
proti Cai Aragoni sicer zmagali, ven
dar je bila zmaga prenizka. Pivovarji 
so se proti Gummersbachu pošteno 
namučili in minimalno zmagali. Bolj
ši je bil drugi polčas, ko so po dobrih 
obrambah Rezarja tudi visoko povedli. 
Velenjčani v Sarajevu niso imeli večjih 
problemov, odgovarjal jim je vsak re
zultat. Tekmo so kljub vsemu odigra
li zelo odgovorno. Nadaljevanje lige 
bo za oba kluba veliko težje. V obeh 
novih skupinah so najboljše evropske 
ekipe in napovedati do kje lahko »sko
čijo« naši, je težko. Obetajo se vroče 
tekme in verjamem, da bosta oba klu
ba tudi koga presenetila. V pokalu EHF 
je kot že omenjeno, polovičen uspeh. 
Hrpeljci so se res trudili, bili tudi blizu

presenečenja, vendar je španska eki
pa vedno reagirala pravočasno. Beno 
Lapajne, branil je že za Hrpeljce, je 
domačine pohvalil, vendar je napre
dovanje imel za normalno stvar. Kopr
čanom, je kljub izdatni zalogi kmalu 
zmanjkalo tal. Samo iznajdljivosti 
trenerja Tominca, se lahko zahvalijo, 
da razlika ni bila višja (27:20). Svoje je 
sigurno in odločno odigral tudi franco
ski delegat, kateri ni podlegel doma
čim pritiskom. Koprčani naslednjega 
tekmeca še ne poznajo, vse pa kaže , 
da bo to nemški Lemgo. Prvo tekmo 
bodo zopet odigrali doma in to je že 
minus. V domačem prvenstvu pa so 
se zopet opekli Velenjčani, izgubili so 
proti Slovanu. Cimos je tesno zmagal v 
Trebnjem in je drugi na lestvici. Tudi 
kockarji so zmagali v zadnjem kolu 
in zasedajo tretje mesto. Še vedno ne 
gre Goričanom in izpad je neizbežen. 
Tokrat so nas prijetno presenetili tudi 
Izdani z zmago v Hrastniku. Pranje 
možganov in ogled posnetka tekme je 
pomagal. Po besedah trenerja Hrvati
na pa bo jutrišnja tekme proti Maribo
ru veliko težja in nepredvidljiva. Tudi 
pri B ligaših je v vsakem kolu kakšno 
presenečenje. Ekipa Grosuplja je po 
zmagi v Izoli, presenetila tudi ekipo 
Krškega in ji odvzela točke kar na go
stovanju. Bravo!

Izola-Svea 1:5 (0:1)
Svea se je sprehodila skozi Izolo, 1:5 
je dovolj zgovoren podatek moči go
stov oz. nemoči gostiteljev, ki so s tem 
porazom padli na 7. mesto. Svea ima 
mesto tik pod vrhom, poceni ekipo ter 
cenovno ugodnega trenerja, denar pa 
raje kot za zvezde namenijo za nagrade 
igralcem. V tem hipu je jasno, da je to 
prava pot, lovorike pa se bodo štele ob 
koncu sezone.

Ribari press
Vabimo člane društva navijačev 
Ribari in zainteresirane izolske na
vijače, da se nam pridružijo na go
stovanju v Novo Gorico, v petek, 30. 
novembra. Odhod avtobusa ob 17. 
uri pred stadionom v Izoli. Bodite 
točni.
Prijave sprejemamo v klubu Riba- 
rov na Gregorčičevi 21 med 18. uro 
in 20. uro in v trafiki Treska in v Ar- 
tis baru! To vas bo stalo 40 euro po 
osebi. Ribarska oprema, majice in 
šali, je obvezna, obvezno pa je tudi 
glasno in športno navijanje za naš 
klub. Še posebej se izkažimo, saj v 
Goriškem balonu ni ograj in očitno 
računajo na »pametne« navijače. 
Ribari press

Festa prestavljena
Napovedana in težko pričakovana 
tekma v futsalu med zlato genera
cijo in KM N Izola 8. decembra žal 
odpade, ker je večina igralcev v tu
jini in se ni dalo uskladiti skupnega 
datuma.
Tekma pa bo, le kdaj, se še ne ve. 
Hvala za rezumevanje 
Organizacijski odbor 
Italo, Ružnič

AVTOCENTER
Sermin 7c, Koper 
Tel: 05/66-31-060 
GSM: 031/667-792 

www.bajc.si
Novo v KOPRU CHEVROLET

Vendar pozor!
Termin v dvorani je za 8. december 
rezerviran, prav tako bo tudi pred
videni družabni dogodek Ribarov in 
članov KMN Izola ob zaključku leta. 
Več pa v prihodnjem Mandraču

Rokomet

Dol Hrastnik - Istrabenz Plini Izola 
26:37(11:17)
Rokometašem Izole se je obresto
vala borbena igra od prve minu
te srečanja. Že v prvem delu so si 
priigrali soliden naskok, ki so ga 
v nadaljevanju povečali kar na 14 
točk. K zmagi Izole, za katero sta 
največkrat zadela Stepančič (9) in 
Čosič (7), sta z dobrimi obrambami 
precej prispevala tudi vratarja Žaro 
in Klobas.
Zaradi sobotne slovesnosti ob 50- 
letnici rokometa v Izoli bodo roko
metaši tekmo z Mariborom odigrali 
že v petek. BV

Kickboxing

Futsal
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včlanjenih 109 držav oziroma nacionalnih 
kickboxing organizacij, od tega jih je s 
strani nacionalnih olimpijskih komitejev 
priznano 71, med njimi je med prvimi, 
leta 1992 združenje športnih zvez - OKS 
priznal Kickboxing zvezo Slovenije.
Z vodstvom svetovnega združena kic
kboxing organizacij WAKO, so že vzpo
stavili stik predstavniki nekaterih afriških, 
azijskih in ameriških držav, kot tudi Kitaj
ske, ki so tudi vložili prošnje za članstvo. 
Vsi ti pokazatelji kažejo na velik razvoj 
kickboxinga v svetu, katerega gonilna sila 
je WAKO. Sodelovanje WAKO na afriških 
igrah, na zadnjih azijskih igrah v Macau 
(Kitajska), priznanje in članstvo WAKO v 
GAISF-u in še bi lahko naštevali.
Ti podatki so bili posredovani MOK-u in 
bodo tudi navedeni v uradni prošnji za 
članstvo svetovnega združenja kickboxing 
organizacij WAKO v mednarodnem olim
pijskem komiteju MOK-u, katera bo odda
na do 15. decembra 2007.

Namizni Tenis

I.SNTL članice 

Arrigoni : Ljubljana 5:3
Članice so v soboto igrale doma 7. 
krog proti ekipi Ljubljane. V po
membni tekmi za obstanek so igral
ke Arrigonija pričele dvoboj zelo 
živčno z veliko osnovnih napak. 
Tako so gostje povedle 2:0 Izolan- 
ke so uspele izenačiti na 2:2, nakar 
so gostje zadnjič povedle 2:3. od tu 
naprej je vse steklo kot po maslu in 
ekipa Arrigonija je zasluženo zma
gala 5:3. Vse tri dvoboje je zmagala 
dobro razpoložena Kristin Fatorič,

dva pa vedno bolj zanesljiva Alen
ka Ačimovič. V ekipi je nastopila še 
Maja Grizelj.

II. SNTL-člani

Arrigoni:Gorica 5:1
V primorskem derbiju so Izolani 
prepustili Goričanom vsega eno 
točko. Čeprav je dvoboj potekal ve
liko težje kot pove rezultat, so naši 
igralci bili boljši zlasti v odločilnih 
točkah, kar je načelo samozavest 
gostov in zmaga je šla zasluženo

■p-Sh SI
M m m

Izola - Isola

Sobota l.december je naš dan. 
Abrahama bomo proslavili 

v Simonovem zalivu.
Vabljeni vsi bivši in sedanji člani rokometnega klu

ba ter Izolani, ki jim je rokomet pri srcu.
Prijave sprejemajo v prostorih Rokometnega društva Izola vsak popol
dne po 17. uri ali po telefonu 040 206 996

Arrigoniju. Po dve zmagi sta prispe
vali Gregor Vukovič in Simon Frank. 
Eno zmago pa je prispeval ekipi Kri
stijan Ludvik.

Jadranje

BOXX in 470 za Olimpie
V soboto je bil za člane JK OLimpic 
posebej slovesen dan, saj so krstili 
tekmovalno jadrnico Boxx, dolgo 
12,5 metra, ki jo bo krmaril Srečo 
Jadek, plula pa bo pod zastavo JK 
Olimpie. Jadrnica je zelo tekmoval

no grajena in bo zelo konkurenčna 
ostalim hitrejšim jadrnicam v zali
vu. Hkrati so, ob prisotnosti pred
sednika JZS, Slavka Žbogarja in 
podžupana, Bojana Zadela, krstili 
tudi jadrnico razreda 470 ki jo bo 
vozila nova mlada posadka, Nejc 
Dolinšek - Jaka Kralj. Posadka je še 
do nedavnega tekmovala v razredu 
Fireball in se tam zelo izkazala, zato 
sta se tudi sama odločila za nakup 
jadrnice, ki je bila v lasti “slavnega” 
Tomaža Čopija, ki je seveda njun 
velik vzornik.
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Tudi precej izolskajredstavitev 
šcedenske noše v Šmarjah
V nedeljo, 25. novembra so v bližnjih Šmarjah imeli izredno kvalitetno in lepo prireditev. Na pobudo 
tamkajšnjega vezilskega krožka istrske noše, ki ga vodi g. Pribac iz sosednjih Srgašev, je šmarsko kulturno 
društvo organiziralo predstavitev dela vezilskega krožka iz Škednja (s Šcedne) pri Trstu.
Ob tej priliki je g. Marta Košuta iz Trsta 
predstavila izsledke svoje sedemletne 
raziskave o tej noši in jih objavila v svo
ji knjigi Ano lejto je pasalo. Avtorica 
je poleg te knjige v živo prikazala štiri 
noše, in sicer dve originalni iz polovice 
19. stoletja, dve pa narejeni po starih 
vzorcih iz materialov, ki se danes dobi
jo v trgovinah.

Skedenj je dal slovenski kulturi veli
ko znamenitih mož - tudi skladatelja 
Ivana Grbca. Danes ima tamkajšnji 
muzej Šcedenska krušarca ohra
njenih veliko noš, ki so jih zavedne 
Šcedenjke ohranjale skozi vsa dolga 
desetletja do danes, zato ker ljubi
jo svoje korenine, svojo kulturno 
držo, v katero so še vedno globoko 
vraščene. V nošah so se v času fa
šistične Italije poročale in danes to

navado obujajo, a ne le v svojem 
kraju, ampak tudi v severnem za
ledju Trsta (z alpsko nošo), celo 
v tako pomembni prireditvi, kot je 
Kraška ohcet. Povsod na Tržaškem 
izdelujejo noše tudi za otroke, da 
se v njih obhajajo in birmajo. Te
čaje vezenja vodi g. Marta Košuta. 
Ščedenjska noša je v bistvenih delih

istrsko-mediteranska, a ima boga
tejše odtenke, kar je omogočila bli
žina tržaškega mesta.
Šmarska prireditev ni bila samo 
prikaz dela agilnih in pridnih žena 
z obeh strani meje, a tudi ženski 
polet v novi čas z domačo pesmi
jo. Koliko ponosa v srcih in pesmih 
mladih žena! Vse radostno zapete 
pesmi ščedenskega in škofjotske- 
ga ženskega zbora - pod vodstvom 
Izolanke Marjetke Popovski! Vsi, ki 
smo bili na tem večeru iz naše ob
čine, smo bili ponosni nanjo. Lepo 
je bilo tudi, ker smo med pevkami 
in veziljami videli še druge naše ob
čanke.
Tisti, ki ljubimo kulturno držo 
svojih krajev, nas je šmarski večer 
spodbudil, da smo malce pozabili 
na težave današnjega časa, na apati
jo ljudi, na izgubo vrednot in drve
nje v plehkost.

Šmarsko navdušenje je prešlo tudi 
na prisotne Kortežane, posebno na 
člane našega kulturnega društva, 
ki je že pred desetimi leti zašilo in 
izvezlo dvanajst parov otroških istr
skih noš in s svojo folklorno skupi
no Usakoščat želo kar lepe uspehe. 
Zdaj si je zadalo nalogo, da bo usta
novilo vezilski krožek za odraslo 
nošo in odraslo foklorno skupino. 
Bomo videli, kaj bo iz tega, pa tudi 
iz poziva, da se ustanovita godbena 
skupina in pevski zbor. Upajmo, da 
se bodo razburkani valovi umirili in 
bodo ljudje začeli delovali za korist 
in lepoto svoje skupnosti, tako kot 
so delali nekoč, ko so dobro vedeli, 
kaj so.

Nada Morato, KD Korte

Ob filmu so začeli s Platonom, 
končali pa z Bergmanom
Na prvem predavanju filmske šole je Dušan Rutar skiciral Platona kot prvega filmskega teoretika, na drugem 
predavanju, v oktobru, je Mitja Reichenberg postavil Wagnerja v vlogo prvega filmskega skladatelja, na 
predavanju, ki se je zgodilo v četrtek, 22. novembra v čitalnici Mestne knjižnice Izola, pa je imel glavno besedo 
Goran Peršin, ki se ukvarja z razmerjem med filmom in književnostjo, z vprašanjem jezika in besede v filmu
»Prenašati življenje vendarle ostaja prva 
dolžnost vseh, ki živimo« je bila njego
va zečetna misel, pri kateri je vztrajal le 
toliko časa, da smo navzoči doumeli, da 
govori o smrti in smislu naše eksistence. 
Kajti če želimo zdržati življenje, se mo
ramo pripraviti na smrt, je bil izrekel In
goiar Bergman, ko je povzemal Freuda. 
Vemo, da se je letos preminuli švedski 
režiser, pogosto ukvarjal s problemati- 
zacijo bivanjskih tem, kot so vprašanje 
smrti, osamljenosti in vere.
Civilizacija je proces v službi Erosa, 
katerega namen je povezati posamezni
ke, družine, rase ljudstva in narode, v 
eno veliko edinost. Te skupine ljudi so 
libidinozno navezane druga na drugo. 
Toda človekov naravni agresivni instin
kt, sovraštvo do vseh drugih in vseh 
do vsakogar, se zoperstavlja programu 
civilizacije. Agresivni instinkt izhaja iz 
nagona smrti, ki smo ga našli skupaj z 
Erosom, oba (nagon smrti in Eros) pa 
vladata v svetu. Vendar dogodki po prvi 
svetovni vojni in smrt ljubljene hčerke 
Sophie, Freuda pripravijo do vprašanja 
Čemu vojne? (1933). Začne se dopiso
vanje z Einsteinom, kjer naj bi anali
zirala človeško nagnjenost k boju in 
vojskovanju ter morebiti še predlagala 
rešitve, kaj bi po njunem mnenju bilo 
potrebno postoriti, da v prihodnje ne bi

več prihajalo do tovrstnih padcev civi
lizacije. Kljub mnogim značilnostim, ki 
so vezale oba vpletena (oba židovskega 
porekla, oba nemško govoreča in pišo
ča, oba angažirana v družbeno-politični 
situacji, ki se je vzpostavljala v tistem 
vmesnem času med obema vojnama, 
ko je že bilo mogoče slutiti neizbežno 
bližanje druge svetovne vojne), sta Ein
stein in Freud zavzela ravno nasprotni 
drži: Einstein se je zavzemal za konkret
ne ukrepe in regulacijske mehanizme, 
Freud pa se je držal besede in moči, ki 
je za njegove pojme izvirala iz nje; prvi 
se je zavzemal za direktno fizično učin
kovanje na človeška telesa, za telo zoper 
telo - drugi pa za posredno učinkovanje 
na telo, za diskurz zoper telo; prvi je 
naposled omogočil stvaritev atomske 
bombe, s katero se je odprla ne samo 
možnost izničenja ljudi na masovni rav
ni, ampak grožnjo za celotno človeštvo 
- drugi pa je ustvaril nekaj ravno na
sprotnega, toda prav tako radikalnega 
in morda upanje za celotno človeštvo, 
glede na vprašanje nasilja in njegovih 
najbolj skrajnih posledic v podobi voj
ne, namreč psihoanalizo.
Misel o smrti je Bergmana tako obreme
njevala, da je moral posneti film. Oziro
ma več njih. V Sedmem pečatu, iz leta

1957, ki predstavlja vrhunec Bergma
novega eksistencializma, pripoveduje 
zgodbo o križarjih, ki se vrnejo na Šved
sko. Na predavanju smo si lahko kot pri
mer »nadvrhunca« ogledali prizor, ko se 
smrt in vitez spopadeta v partiji šaha: 
če zmaga vitez, si bo lahko za toliko po
daljšal življenje, da bo imel čas spoznati 
njegov smisel.
Filmi Ingmarja Bergmana niso potrebo
vali bombastičnoh posebnih učinkov. 
Je pa zagotovo Bergman dokazal, da je 
filmska umetnost prav tako globoka kot 
literatura.
Tako pisana beseda kot film nosita v 
sebi sposobnost in moč, da nas pope
ljeta tja, kjer je vse možno, naše življe
nje pri tem pa ostane nedotaknjeno, a 
vendar s pečatom doživetega. Filmi, ki 
z dodatki barv, zvokov, tonov, glasbe, 
tišine in, če hočemo, tudi posebnih do
datkov, ustvarjajo nove svetove, ki so 
vse prej kot potrošniška, in o katerih 
lahko in tudi smo dolžni razmišljati. Ali 
če zaključimo z besedami ustanovitelja 
filmske šole Vzgajanje pogleda, Duša
na Rutarja, da je dolžnost filma ta, da 
ostane, kar je - čista poezija svetov, ki 
sanjajo filme.

Ksenija Orel

Klarisa s Prekmurja
V kavarni Wine bar Manzioli je Izo- 
lanka Klarisa Jovanovič, ki že nekaj 
časa živi v Prekmurju, predstavila 
svojo pesniško zbirko z naslovom 
Zgiban prek Mure. Klarisa Jovano
vič, glasbenica, pesnica in prevajal
ka leposlovja je sama predstavila 
svojo knjigo poezij, na klasični kita
ri pa jo je spremljal Luka Ropret.
Žal je bil obisk pesniškega večera 
zaradi množice vzporednih priredi
tev nekoliko slabši od pričakovane
ga, zato pa so prisotni lahko uživali 
ob lepi besedi in v pogovoru, ki ga 
je vodila Sonja Poljanec z avtorico 
ob kozarcu dobrega vina.

Odkar jo izgovarjaš, 
polni vse tvoje prostore: 
zasedla je tvoje široko, zvrhano naročje, 
razlezla seje čez tvoje mogočne prsi, 
zleknila seje med tvoja muževna bedra, 
te z vedoželjnimi rokami napojila do 
roba in čez. Odslej z njenim korakom meriš 
prostornino dneva, njen glas izreka vse tvoje 
noči...
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Četrtek, 29. november 2007

Mestna knjižnica Izola - ob 19.00
»ZANIMIVI IZOLANI«

Gostja 26. srečanja v nizu mesečnih večernih klepetov z »Zanimivimi Izoiani«, bo

Slavica Nastovski,
ki je svojemu poklicu posvetila kar 36 let. Zdaj je upokojena medicinska sestra,ki jo zelo 
dobro poznajo predvsem ženske, saj je najdlje delala prav v ginekološki ambulanti. Njen 
topel in prijazen način, nasmeh, stisk roke jo je zasidral v srca mnogih Izolank in Izola- 
nov.Upokojenski čas ji teče živo in še vedno v povezavi z ljudmi in zanje. Spoznajmo jo 

skupaj. Pogovor bo vodila novinarka Radia Koper- Capodistria Nataša Benčič

Palača Manzioli
slikar DAR 10 DELFIN -jjfjp
Drugi del razstave je na ogled jMm -v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled do 14. decembra 2007.

galerija INSULA SMREKARJEVA20izola,tel.05/64i5303

Kino Odeon
Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No ReservationsRežiia: Scott Hicks 
______ ob 20.30 JEZERO - Water Režija in scenarij: Deepa Mehta______

Petek, 30. november 2007

Palača Manzioli Izola - ob 20.00

MUSICA MANZIOLI - MARIMBA
DARIO SAVRON - ROSSELLA SPINOSA

Dario Savron - marimba / Rossella Spinosa - klavir

Kino Odeon
Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No ReservationsRežiia: Scott Hicks 

ob 20.30 JEZERO - Water Režija in scenarij: Deepa Mehta

Wine bar Manzioli - ob 19.00
na predstavitev knjige LET V LUNINO SENCO 

pripovedi o starih verovanjih
Knjigo so pripravili zapisovalec Pavel Medvešček, fotograf Rafael Podobnik in geolog Jože Čar.Spremni 

esej je prispeval Boštjan Šaver. 135 pripovedi, 66 podpripovedi in 100 barvnih fotografij govori o stari veri, 
krajinskem trikotniku tročanu, obrednem kamnu kačji glavi, menhirju matjarju, prašili Nikrmani ter o 

tretji in peti moči. Predstavitev knjige bo vodila novinarka Radia Koper-Capodistria Lea Širok.

Sobota, 1. december 2007

Kulturni dom Izola ob 17.00

OSTRŽEK, lutkovna predstava
Gostuje Mini teater iz Ljubljane

Klasika otroške literatue, ki velja za eno najbolj priljubljenih pravljic na svetu. 
Vstopnina 3 Euro

Kino Odeon
Ob 18.30 JEZERO - Water Režija in scenarij: Deepa Mehta 

Ob 20.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No Reservations Režija: Scott Hicks

razstava akademskega slikarja MARCA JURATOVCA

»BLACK WALL PAINTING«na Gradu v Vidmu (It)

Sončna dvorana GiordanoBruno,lzola(podstopniščemcerkveSv.Mavra)
Vabimo vas na ogled razstave

»BARVE SANI«K« Zdenke Petek,
v Sončni dvorani, ulica Giordana Bruna 6 v Izoli. ( pod stopniščem cerkve Sv. Mavra ) 
Razstava bo na ogled do 10. decembra vsak ponedeljek, sredo in petek

Galerija Alga / Kristanov trg 1

BOŽIČNO-NOVOLETNA PRODAJNA RAZSTAVA

GaS Bdoio »L« Regine Lueg
8. 11.2007- 13. 12.2007 ^ V

Galerija Krajcar / n.«
ISTRA V SRCU
Vabimo vas na otvoritev razstave slik 
v četrtek 29.11. ob 18.30

KT1
Teodor Tavzelj
Rajski vrtovi razstava slik

Wine bar Manzioli - ob 20.30 
VINO IN GLASBA

degustacija vin IZBRANA VINA BORDON iz Dekanov, ob glasbeni spremljavi VOKALA- 
VLADKA GOJAK, KLAVIRJA-CLAUDIO CHICCO IN SAKSOFONA-PETER POPOVSKI

Nedelja, 2. december 2007

Kino Odeon
Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No Reservations Režija: Scott Hicks 

Ob 20.30 V KRALJESTVU ORGAZMOV Režija: Raphael Sibilla

Ponedeljek, 3. december 2007
Park Pietro Coppo - ob 17.00

PRIŽGIMO LUČI Zabavali nas bodo animatorji Zavoda BUFFETTO

SHOTO KLUB - ob 22.00

Rahim (NY/USA) - Jordan (Francija)

Galerija Meduza Koper
Vedno sveže slike
Dan Odprtih vrat 3. december 2007 od 10.00 do 18.00
Ministrstvo za kulturo letos 3. decembra, ob rojstnem dnevu Franceta Prešerna, orga
nizira Dan odprtih vrat v slovenski kulturi. Vse slovenske kulturne ustanove so bile 
povabljene k sodelovanju z brezplačnim ogledom stalnih zbirk in spremljajočih prire
ditev. Obalne galerije Piran se pridružujejo sodelujočim in odpirajo galerijska vrata tudi 
v ponedeljek, 3. decembra 2007. Po ustaljenem urniku bodo odprte Mestna galerija in 
Galerija Hermana Pečariča v Piranu ter Galerija Loža v Kopru.
V Galeriji Meduza pa bo od 10.00 do 18.00 zavel živahen utrip mestne tržnice s pravo 
branjevško stojnico. Poleg izvrstne ponudbe svežih likovnih del (slike, kipi, grafike, ri
sbe, fotografije, skulptoslike itd.) na njej ne bodo manjkala presenečenja. S to enkratno 
akcijo želimo v naši ustanovi galerijski prostor v strogem mestnem jedru čimbolj pribli
žati zvestim, pa tudi naključnim obiskovalcem.

STUDIO GALERIJA GASSPAR PIRAN
Kino Odeon

Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No Reservations Režija: Scott Hicks 
Ob 20.30 V KRALJESTVU ORGAZMOV Režija: Raphael Sibilla

Torek, 4. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No Reservations Režija: Scott Hicks 
Ob 20,30 V KRALJESTVU ORGAZMOV - Režija: Raphael Sibilla

Sreda, 5. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 LJUBEZENSKI RECEPT - No Reservations Režija: Scott Hicks 
Ob 20.30 V KRALJESTVU ORGAZMOV - Režija: Raphael Sibilla

Četrtek, 6. december 2007
Kino Odeon

Ob 18.30 GASILCA PRED OLTARJEM - Režija: Dennis Dugan 
Ob 20.30 REPRIZA- Reprise Režija in scenarij: Joachim Trier

SHOTO KLUB - ob 22.00

Gowns (San Francisco/USA)

Območna izpostava JSKD Piran in StudioGalerijaGasspar Piran
vabita v soboto 1. decembra 2007 ob 19.00 uri na otvoritev
7. REGIONALNE LIKOVNE RAZSTAVE PRIMORSKIH LIKOVNIH USTVARJALCEV

“TUDI ČRNA JE BARVA”
Vljudno vabljeni na odprtje in ogled razstave, ki bo potekala od l.do 12.decembra 2007 
..Obravnavana razstava, ki predstavlja izbor 20 izmed 47 prijavljenih del avtorjev pri
morske regije je v ustaljenem duhu skupinskih razstav vizuelno razgibana. Ob tem, da 
omogoča določen pregled in primerjavo med avtorji, saj je individualnost posameznih 
ustvarjalcev nesporno izražena, pa v celostnem pogledu kot kompaktna razstavna eno
ta, vsekakor izkazuje dokaj visoko raven likovne kulture pri nas.
(tekst iz kataloga, odlomek, avtor Dejan MEHMEDOVIČ)

Oktober je odšel,
Se v jesen je odel.
November se prebuja 
in nam pripravo na 
praznike ponuja
Zato smo se v društvu za kulturo, 
šport in razvoj vasi Cetore odločili, 
da vas na delavnico bomo 
POVABILI

Delavnica izdelovanja adventnih venčkov bo v 
soboto 01.12.2007 s pričetkom ob 16h.
Partecipacija za vsakega udeleženca delavnice je 18,00 Eur.
Izdelali bomo dva adventna venčka za okrasitev ad
ventne mize in vrat. Ves potrebni material dobite na de
lavnici, tako da s seboj prinesete samo pištolo za toplo 
lepilo (lepilo dobite pri nas), 
pa ne pozabite prinesti tudi obilo dobre volje.
Zaradi nabave potrebnega materiala vas naprošamo, da
nam sporočite vašo prisotnost na
tel.št. 041 / 607 692 do petka 24.11.2007.
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Neproračunska KULTURA

Glasba zavita v tančico 
melanhonije in artizma
Izolske glasbene sobote je v zadnjem času ugrabil Shoto klub. Skoraj ni vikenda, da se ne bi v podizolskem 
plažnem klubu kaj dogajalo. A za razliko od zadnjih nekaj “žurerskih” dogodkov, je bil tokratni bolj umirjen, 
intimen in verjetno, s kulturnega vidika, tudi bolj imponenten in ja, pomemben.

Koncert ali izredna seja?
V petek 7. decembra se v Izoli pripravlja

Večer se je začel točno ob deseti uri s 
koncertom izredno perspektivne obal
ne zasedbe Sinai.

Fantje, trio, igrajo izbrane skladbe 
ameriško-židovskega podzemne
ga skladatelja Johna Zorna, ki za
vzemajo kopico različnih žanrov, 
od klasičnih jazz prijemov, pa do 
hardcorovskega udrihanja. Toda 
karkoli bi te skladbe lahko bile, je 
dejstvo, da so prekleto kompleksne 
in visokega tehničnega koeficien
ta, če se lahko izrazimo v športni 
terminologiji. A to fante očitno ne 
skrbi, saj razpolagajo s hektolitri 
glasbenega znanja in, ja, predvsem 
talentom. Koncert skupine Sinai je 
trajal točno eno uro in kljub vzkli
kanju in ploskanju prisotnega, več 
kot navdušenega občinstva, se niso 
vrnili na oder. Pač, odigrali so svoj 
koncept in to je bilo dovolj. Poleg 
tega, je pod odrom že čakal Mike 
Radzevicius, frontman, na trenutke 
tudi edini član avstralske skupine 
Aviator Lane.
Aviator Lane se zvokovno močno 
opira na dediščino prehitro pre
minulega angleškega kantavtorja

Nicka Drake-a, ob tem pa se z ve
seljem spogleduje tudi z nekoliko 
bolj sodobnim načinom aranžiranja 
glasbe. Mike je prvi del koncerta 
odigral “solo”, sam s svojo kitaro 
in paleto efektov. Nekaj prisotnih 
je spravil v zehalno počutje, ostale 
pa očaral z žalostjo in melanhonijo. 
Ko se je koncert bližal obratu boje, 
je na oder stopila še basistka Alicia 
Woodrow, iz nahrbnika pa je Mike 
potegnil še prenosnega iPoda in ga 
spretno uporabil kot ritem sekcijo,

tako da je ta del nastopa minil v ne
koliko bolj hitrem tempu. Aviator 
Lane so pokazali, kako se elektron
ske osnove odlično podajo mela- 
nhonični kitari, ter da ni potrebno 
imeti za seboj 5 člansko zasedbo, da 
bi zveneli prepričljivo.
Po eni uri se je tudi koncert Avstral
cev zaključil, in prepustil svoje me
sto razigrani vročici sobotne noči,ki 
pa je bila pod močnim vplivom prej 
slišanega.

Chupa

še en glasbeni dogodek. V organizaciji 
obalnih Pudding Fieldsov bi se namreč 
moral zgoditi koncert izolskih skupin 
na Manziolijevem trgu. A potrditve še 
ni, saj je na pobudo nekaterih članov 
Mladinskega Sveta v soboto sklicana 
izredna seja, na kateri naj bi se pogovo
rili o smotrnosti te prireditve.
O razlogih za ugotavljanje smotrnosti 
prireditve, načina pridobivanja sredstev 
in izbire lokacije za prireditev, ki očitno 
nastaja ob množici težav, v časniku ne 
bi razpravljali. Ustavili pa se bomo ob 
dejstvu, da se je končno zgodila pobuda 
za sklic izredne seje Mladinskega sveta 
Izola in da se bo ta menda tudi zgodi
la. Dejstvo je, da je v zvezi z razpisi in 
sredstvi za programe mladih veliko ne
jasnega in prav je, da se o teh stvareh 
mladi, ne glede na omenjeni dogodek, 
pogovorijo. Gre namreč za eno od na
čel demokracije in očitno ga MSI počasi 
spoznava.

Ameriška invazija podizolskega 
plažnega Shoto kluba
Shoto jesen se seveda še ni končala. Na sporedu so še trije koncerti ter ena gledališčna predstava. 
Naslednji so na sporedu že takoj danes kalifornijski Gowns, v ponedeljek pa njujorški Rahim ob podpori 
francoskih somišljenikov Jordan.
Gowns bi težko, res težko postavili v kak
šen žanrski galsbeni predal. So trio, ki pri
haja iz Californije, a od Beach Boysov niso 
pobral nič.

Delujejo že nekaj let, svoje poslanstvo 
pa vidijo v temu, da bi spravili v glasbo 
vse možne vplive, ki so na njih tako 
močno..eee, ja no, vplivali v času svoje
ga obstoja. Imajo prodoren občutek za 
folk melodijo, predvsem južnjaško, radi 
imajo neposrednost grungerskih ado
lescentov, in jasno, punk sedemdesetih 
in novi val osemdesetih. Toda zavedajo 
se, da živijo v enaindvajsetem stoletju 
in to v mestu greha, Los Angelesu, zato 
je prav, da se ne ozirajo preveč nazaj. V 
ta namen so svojim eksperimentalnim 
zvočnim konstrukcijam dodali naše 
dobre in nepogrešljive silikonske prija
teljčke, vse skupaj pa zapakirali v kvazi 
improvizacijo. Skratka, če slučajno še ni 
jasno, čaka nas poseben, glasbeno zelo 
napet večer.

Gowns so se končno odpravili na 
Evropsko turnejo, seveda z namenom, 
predstaviti svoj zadnji album in en ve
čer so namenili tudi nam. Škoda bi ga 
bilo zamuditi.

V ponedeljek pa bodo na svoj račun prišli 
ljubitelji bolj melodične, rahlo bolj konven
cionalne glasbe. Nastopili bodo Rahim in 
Jordan.

Rahim so ena bolj pomembnih alter
nativnih skupin, ki bo v teh petih letih

imela priložnost teptati Shoto oder. Na
stali so pred petimi leti in kaj hitro so 
osvojili ameriško podzemlje. So trio, 
ki zelo nenavadno razume, kaj je post 
rock. Močan vpliv na Rahim imajo ned
vomno washingtonske Dischord zased
be, predvsem Q and not U, ter angleški 
heroji punk funka Gang of four, čeprav 
vseeno ne toliko, kot bi jim to radi pripi
sali samovšečni angleški mediji.
Po izidu albuma Ideal Lifes je skupino 
zapustil basist Ryan McCoy, pridružila 
pa sta se jim Michael Little in Chris Bor
deaux, ki zdaj ob udarnem dvojcu Mi- 
keu Friederichu in Philu Suttonu tvorijo 
to, kar predstavljajo Rahim. Izjemno 
melodično skupino, ki lahkotno pluje 
po podzemnih vodah, kljub očitnemu 
prefinjenemu občutku za pop sklada
nje.
Avgusta so dokončali novi album, ki še 
ni izšel in nima imena, zato pa ga bodo 
v živo predstavili tudi v Sloveniji, seve
da v Shoto klubu.

• e

SHOTO KLUB 
NAPOVEDUJE
ČETRTEK, 29. November, 2007 

• [22:00]

e e

•GOWNS
(Los Angeles ZDA)

• PONEDELJEK, 3. December • 
e [22:00]

• KAIIIM
• (New York - ZDA)

•JORDAN
(Francija)
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Mediacija in premiki

Novi odnosi so po 
novem mediacija
Letos smo 27. november, DAN ŠOLE, na OŠ VOJKE ŠMUC IZOLA namenili temi MEDIACIJA. Cilj mediacije je 
razvijanje nove kulture odnosov. V življenju smo namreč v neprestanih odnosih z neko drugo osebo, ki mor
da nima enakih interesov, pogledov, pričakovanj kot mi. Pogosto zaradi teh različnosti prihaja do nesoglasij, 
ki lahko prerastejo v konflikt ali celo v nasilje.

Če občina sama sebi ne da dovolje
nja se zgodi tako-le.

Konflikti sami po sebi so popolnoma 
sprejemljiv pojav našega sobivanja z 
drugimi. Ne moremo se jim izogniti, 
lahko pa jih rešujemo na primernejše 
načine kot jih ponavadi.
Mediacija je ena izmed oblik reševanja 
konfliktov. V procesu mediacije vedno 
sodelujejo mediami, ki so v medseboj
nem sporu in eden ali celo dva media
tola, ki osebam v sporu pomagata do 
skupne razrešitve spora. Mediator mora 
biti nevtralen in nepristranski in deluje 
kot katalizator, kot pajek, ki spleta mre
žo med udeleženci mediacije.
Osnovne tehnike v mediaciji so aktivno 
poslušanje, jasna verbalna in neverbal
na komunikacija, očesni kontakt, oza- 
veščanje čustev, aktivno poslušanje in 
povzemanje povedanega, interpretacija 
nasprotnikovega zornega kota, fokusi- 
ranje na prihodnost in mnogo drugega. 
Na osnovi teh tehnik smo razvili tudi 
naš dan šole. Učenci so se po uvodni 
motivaciji na temo konflikt pogovarjali 
o svojih čustvih ob konfliktu. Svoja in

MEDIACIJA

čustva drugih so prepoznavali, jih ime
novali, iskali so povezave med čustvi in 
telesnimi znaki, soočili so se z jezo in 
izdelali svojo osebno lestvico jeze. Urili 
so se v aktivnem poslušanju preko ra
zličnih socialnih iger. Na koncu pa so s 
sodelovalnim delom naredili povzetek 
dneva na temo Mediacija, tako, da so 
izdelali plakat, ali zgibanko ali manj
šo knjigo ali karkoli drugega. Izdelke 
učencev smo razstavili v večnamen
skem prostoru.
Cilj Dneva šole je bil seznaniti učence, 
da so tudi sami sposobni reševati kon
flikte na drugačen, konstruktiven in 
nenasilen način in da lahko tak način 
reševanja konfliktov prenašajo tudi v 
druga okolja svojega bivanja. K medi
aci) skemu procesu vedno pristopamo 
prostovoljno, zato je med mediacijo pre
povedano vsakršno fizično ali verbalno 
nasilje in seganje v besedo. Zagotovlje
ni pa sta zaupnost in resnica, ki vodita 
oba udeleženca v konfliktu k konstruk
tivnemu iskanju rešitve. Cilji mediaci

je pa so zmanjšanje 
psihičnega trpljenja, 
vzpostavljanje medse
bojnega zaupanja in 
sodelovanja, razvijanje 
konstruktivne komu
nikacije in s tem krepi
tev samoodgovornosti, 
samospoštovanja, ter 
izboljšanje lastne sa
mopodobe.

Pripravili: Patrizia Gal- 
biati Pohajač in Suza
na Lovrič

Mediacija je pogovr, meni 
Edina pot 
Do rešitve spora.
In vedno bom s pogovorom jaz rešila problem.
A upam in vem, da rešili ga boste tudi vi.
Claudia vam to pove.
In ve, da rešiti znamo vse.
Je že res, da sam morda ne zmoreš še.
A skupaj bomo zmogli, verjeli ali ne.

Claudija LEPEJ, 4. a

IZOBRAŽEVANJE REJNIŠKIH DRUŽIN
V soboto , 24.11.2007 se je v Izoli 
odvijalo Izobraževanje rejnikov in 
rejnic v okviru Centrov za socialno 
delo Primorske intervizijske skupi
ne na področju rejništva. Centri za 
socialno delo so na podlagi zakon
skih določil dolžni za vse rejnike 
najmanj enkrat letno organizirati 
krajše usposabljanje. V ta namen so 
se združili vsi primorski Centri za 
socialno delo od Tolmina do Pirana 
in skupaj pripravili izo
braževanje za rejniške 
družine in delavnice za 
otroke na temo, »Ra
zreševanje konflikta«.
Predaval je g. MIHA 
KRAMLI, terapevt , 
vodja Centra za zdrav
ljenje odvisnosti v ZD 
Nova Gorica. Za otro- 
ke-rejence je bila orga
nizirana delavnica na 
temo »Prijateljstvo«, ki 
sta jo vodili prostovolj
ki, študentki Pedagoške

fakultete v Kopru, Jana Jurič in Ja
nja Klarič. Izobraževanje je organi
ziral Center za socialno delo Izola v 
sodelovanju z ostalimi primorski
mi centri V HOTELU RIVIERA V 
IZOLI, V SREDNJI GOSTINSKI IN 
TURISTIČNI ŠOLI, kjer gre g. Mi- 
klobušec Branku posebna zahvala 
za izkazano gostoljubje.

Zapisala Majda Toškan

Kadrovski premiki
Za tiste, ki se radi pogovarjajo o ljudeh s konkret
nim i imeni nekaj drobnega za jutranje prežve
kovanje.
Izolski občini se namreč obetata dve kadrovski 
okrepitvi, v obeh primerih pa gre za svetovalki žu
pana, torej za kadra, ki ju ni treba posebej razpi
sovati.
Tako samo izvedeli, da bo mesto svetovalke župana 
prevzela Monika Sečnik, ki se je nekateri spomni
jo po sporu s celjskim županom Bojanom Šrotom iz katerega je takrat izšla 
kot zmagovalka, sicer pa je bila zaposlena tudi na postojnski občini kot 
direktorica občinske uprave. Če se bo izkazala kot svetovalka župana dr. 
Klokočovnika bodo v občini razmislili, da bi ponovno razpisali tudi mesto 
direktorja izolske občinske uprave.
Še bolj presenetljivo ime pa prihaja na področje kulture, saj so se menda že 
dogovorili, da bo kot svetovalka za kulturo v Izolo prišla Irene Ostrouška, 
ki je bila zadnje čase na Filmskem skladu, sicer pa nekoč tudi novinarka 
nacionalne RTV hiše. Kaj njen prihod pomeni za kulturniške in turistične 
delavce v izolski občini se bo še videlo.

Občina Izola in Izokartica 
nagrajujeta decembrske 
nakupe v Izoli
Vsi, ki boste v decembru mesecu ob plačilu z 
Izokartico v trgovini, salonu ali pri obrtniku 
izpolnili nagradni kupon boste v začetku ja
nuarja prišli v poštev za žrebanje ene od treh 
zares lepih nagrad, ki so jih za vas pripravili: 
Občina Izola, Mandrač in sponzorji akcije.

Od ponedeljka 3. decembra boste pri vseh so
delujočih trgovcih in obrtnikih dobili nagrad
ni kupon in se seznanili z nagradami, ki vas 
čakajo kot darilo za zvestobo našemu mestu.

NAŠI UMETNIKI 

ZA OTROKE
Dobrodelna dražba 

Izola, Manziolijeva palača 
29. november ob 19. uri
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Globalizacija narave

Z vzhoda prihaja tudi drevo, 
ki se ga je treba bati
Ljudje smo nagrajeni s sobivanjem z naravo, saj smo njen del. Tisti, ki imajo še 
posebej radi rastline, drevesa in cvetje se združujejo v Hortikulturna društva in 
čeprav jim je do vsake rastline, so nas prav oni opozorili na drevo, ki je tujec v 
našem okolju vendar že grozi, da lahko dolgoročno ogrozi našo floro.
Kdorkoli ima oko za lepo naravo in 
zelenje je že opazil lepo rastlino in 
drevo, kjer vidimo čez zimo golo 
steblo, potem pa nenadoma bujno 
ozeleni. Drevo je zelo lepo, steblo 
je vitko, listi so kot velika akacija. 
Vidimo ga vsepovsod. Zelo hitro se 
razširja, lahko bi rekli, da ti zraste 
pred nogami in na pragu.
Kaj je to?
Nekateri mu pravijo »agresivna ki
taj ka« uradno pa je to Ailanthus al- 
tissim imenovan tudi visoki pajesen 
in izvira iz Kitajske V Evropo je bil 
prenesen leta 1751. Drevo zraste v 
višino do 25 metrov in cvetove ra
zvije v juniju in juliju. Je res lepo 
drevo, če ne bi imelo napake. 
Izjemno agresivno je in se širi tako 
s semeni, ki letijo na vse strani, kot 
po koreninskem sistemu. Rastlina 
izloča tudi kislino, s katero zatira 
rast drugih rastlin v njeni bližini. Pri 
odraslem drevesu se razvije tudi do
300.000 semen. Koreninski sistem 
je plitek, a široko razširjen ter zelo 
agresiven, poškoduje lahko temelje

stavb in kanalizacijske cevi, pred
vsem pa po nekaj letih na majhnem 
prostoru zraste izjemno veliko dre
ves in uniči vse druge rastlinje. 
Razraščenost visokega pajesena je 
na obali že skoraj kritična. Sedaj, ko 
je jesen lahko zlahka opazimo gola 
stebla, ki rastejo iz majhnih razpok

kamnitega zidu na Valeti nad Porto
rožem. Poglejmo koliko teh stebel 
lahko vidimo na poti v Portorož, 
Lucijo, Strunjan. Poglejte okoli sebe 
in videli jih bomo vsepovsod. 
Rastlina je lepa, vendar smo dolž
ni varovati okolje tudi tako, da ne 
dovolimo, da ena rastlina škoduje

drugim. In alilantus je rastlina, ka
tere razširjenost moramo omejiti. 
Učinkovito zajezitev prekomerne
ga razraščanja bomo dosegli le z 
vstrajnostjo. To pomeni obdelova
nje in čiščenje poraščenih površin 
večkrat v letu. Vedeti moramo, da iz 
panja požaganih dreves vsako leto 
poženejo številni novi poganjki. Pri 
izkopavanju moramo vse korenine 
potegniti iz zemlje, kajti rastlina 
ima visoko zmožnost vegetativnega 
razmnoževanja, da se lahko razvije 
iz majhnega ostanka korenine. 
Jeseni in morda spomladi moramo 
urediti svoje okolje. Spomnimo se 
na to rastlino. Dovolimo ji, da nas 
razveseljuje - toda poskrbimo, da 
ne bo ogrožala naših drugih rastlin, 
ki ji prav tako imamo radi. To je po
ziv za Cestno podjetje, občine in vse 
prebivalce obalnih občin, da nekaj 
storimo za trajno lepo okolje.

Anton Kovšca 

Hortikulturno društvo Portorož

Odšel je stoletnik 
Anton Leban iz Livad
Februarja je praznoval stoti rojstni dan, živahen kot celo 
življenje, pred dnevi pa ga je premagala pljučnica
“Celo življenje sem hodil v službo v 
Koper s kolesom. Poleti in pozimi. 
Le ko je bilo hladno ali dež sem si 
na prša dal časopis, tako kot danes 
delajo poklicni kolesarji, da se ni
sem prehladil.”
Tako je pripovedoval v začetku tega 
leta, ko smo ga obiskali ob praznova
nju stotega rojstnega dne. Bil je ver
jetno prvi Izolan, ki je v povojnem 
obdobju dočakal to starost. Potem je 
pripovedoval, kako se je šele ob upo
kojitvi odločil, da bo naredil vozniški 
izpit. Takrat je imel 60 let in takrat je 
postal srečni lastnik Škode.
Njegov recept za dolgo življenje je 
bil preprost: “Mirna duša in gibčne 
noge. To pomeni, da moraš delati 
tako, da imaš svoj duševni mir in 
čisto vest ter da se hkrati veliko gi
blješ.”
Praznoval je v gostinski šoli, kjer so 
pripravili cel protokol, saj so prišli 
tudi predstavniki Zveze borcev iz 
Nove Gorice in Ljubljane ter seveda 
Izolski borci.
Anton Leban se je sicer rodil v 
Ozeljanu, v družini kjer je bilo osem 
sinov, Anton je bil peti po vrsti. Z ženo

Ivanko sta imela tri otroke, zdaj ima 
štiri vnuke, februarja in junija pa je 
dobil še dva pravnuka.
Premagala ga je pljučnica, ta zahr
btna bolezen starejših ljudi, ki ne 

upošteva nji
hovega načete
ga imunskega 
sistema. Mi pa 
smo za vedno 
zapisali: Anton 
Leban je bil Izo
li in Izolanom v 
ponos in vese
lje.

Na Dantejevo ulico so bili zaradi požara v dimniku klicani gasilci in policisti. Prav 
hitro so ugotovili, kaj se je tam dogajalo. Podnajemnik je namreč zakuril peč, če
prav je bil dimnik neuporaben, vendar podnajemnik tega ni vedel. Gorelo ni prav 
dosti, kadilo pa se je močno in manjša materialna škoda je nastala tudi na sosed
njem objektu, s katerim ima ta objekt skupno steno. Konec dober, vse dobro.

V spomin

Štefan Perič
Odšel je tiho, neopazno, morda tudi zato, ker je zadnja leta preživel 
v domu starejših občanov in ni prav velikokrat prišel v ulico, kjer je 
preživel velik del svojega življenja. Štefan je bil vedno naš tihi sosed, 
vendar tudi tisti, ki je znal nasmejati okolico ter povedati marsikatero 
zabavno zgodbo iz svojega življenja. In imel jih je veliko, gotovo tudi 
zato, ker je bil eden od mizarskih mojstrov nekdanje Opreme, kasneje 
Male opreme in na koncu lnterierov. Bilje eden tistih iz stare šole, ki so 
svoj poklic jemali nadvse resno, tudi takrat, ko je bilo treba zadovoljiti 
še tako zahtevnega naročnika. Takšnih pa je bilo veliko in Štefan s 
sodelavci je potoval po vseh koncih nekdanje države pa tudi v tujino. 
Za njim so, poleg lepih spominov ostali tudi številni izdelki, ki pričajo 
o mizarskem mojstrstvu Izolanov med katerimi je bil upravičeno in po
nosno tudi Štefan.

Sosedje iz Ljubljanske ulice
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Obrali so ga skoraj do golega
OKC je sprejel klic občana, da je na 
avtobusni postaji v Izoli starejši moš
ki v pižami vzorca in barve, značilne 
za zdravstvene ustanove. Policisti so 
ugotovili, da si je bolnik, ki je sicer na 
zdravljenju v zdravstveni ustanovi, vzel 
uro časa, da na pošti poravna račune - 
položnice. Čakal je na taxi, da ga od
pelje nazaj.

Neznanec je bil robnik
Občanka je na policijski postaji Izola 
prijavila, da ji je ponoči neznanec pre
luknjal pnevmatiko. Pri ogledu je bilo 
ugotovljeno, da je na istem mestu kot 
pnevmatika poškodovan tudi kolesni 
obroč in da je do poškodbe prišlo ob tr
čenju kolesa v robnik.

Ni zdravo biti bolan
Krajanka Lucije je policistom prijavila, 
da ji je neznanec med zdravljenjem v 
bolnici ukradel zlato verižico in jo oš
kodoval za 1.000 Evrov. Za storilcem 
policisti še poizvedujejo.

Flaša je težek argument
Na Manziolijevem trgu sta se sprla lju
bitelja dobre kapljice. Kot posledica pre
več popitega so padle »težke« besede in 
na koncu še prazna steklenica po glavi 
enega od udeleženih. Policist so napi
sali globo.

Pomoč je bila pri roki
OKC je sprejel obvestilo o prometni 
nesreči pri Bolnici Izola. Policisti so na 
kraju ugotovili, da je voznik reševalnega 
vozila pri premiku z vozilom (vzvratno 
obračanje vozila) trčil v peško, ki je bila 
v prometni nesreči lahko telesno poško
dovana.

Singing in the rain
Neznanec je na parkirišču pri stadionu 
vlomil v tam parkirani osebni avtomo
bil in ukradel avtoradio s CD predvajal
nikom znamke Sony, CD zgoščenke in 
dežnik. Materialna škoda znaša nekaj 
sto Evrov.

Kisika mu je zmanjkalo
Nekdo je z dvorišča gospodarskega 
podjetja ukradel jeklenko s kisikom, 
iz delavnice podjetja pa motorno žago 
znamke FELISATTI - M-80. Materialna 
škoda znaša 700 Evrov.

Kolo seje vrnilo
Policistom je občanka iz Livad prijavi
la tatvino kolesa, iz skupnih prostorov 
večstanovanjskega objekta. Kolo sta pri 
otroškem igrišču našla mladeniča iz Izo
le in ga pripeljala na postajo, policisti pa 
so ga vrnili oškodovanki.

Rokohitrec na rokometu
Neznanec se je pritihotapil v gardero
bo športne dvorane in dijaku, ki je bil 
na treningu rokometa, ukradel GSM 
znamke Sony Ericsson. S tem ga je oš
kodoval za 300 Evrov.

Pod sedež je vdrl
Okrilje noči je izkoristil neznani stori
lec, ki je na parkirišču Lonka pri tam 
parkiranem kolesu z motorjem, vlomil 
pod sedež in ukradel varnostno čelado 
in bundo lastnika. Materialna škoda 
znaša približno 150 Evrov.

Zeblo ga je
Neznanec je v eni izmed trgovin v Izoli 
ukradel moško majico in s tem lastnika 
oškodoval za 35 Eurov.

Naši v tujini
Ponoči so se dvakrat stepli v enem iz
med gostinskih lokalov v Luciji in enkrat 
v Portorožu. V Luciji so zaradi spora in 
pretepa policisti 3 osebe kaznovali in v 
nadaljevanju 2 od teh tudi pridržali do 
iztreznitve. Kaznovanje bil 17-letni fan
tina iz Portoroža, pridržana in kaznova
na pa 19-letni iz Lucije in 18-letni iz Se
čovelj. Ostali udeleženci tega pretepa so 
obračun nadaljevali v Portorožu. Tam 
sta bila zaradi tega kaznovana 18 letni 
in 20 letni fant iz Lucije, v postopek sod
niku pa predlagan 17-letni Izolan.

Ključavničar nad mizarja
Na vratih mizarske delavnice je nekdo 
poskušal odstraniti kovinski ščitnik in 
odlomiti vložek cilindrične ključavnice 
ter si na tak način omogočiti vstop v 
delavnico, kar pa mu ni uspelo in je od 
dejanja odstopil. Lastniku delavnice je 
povzročil samo materialno škodo.

Slabo je forsiral
Neznanec je skušal vlomiti v lokal na 
Belvederju, tako da je forsiral vhodna 
vrata in nato razbil steklo. V notranjost 
lokala ni vstopil, tako da je ostalo na 
poizkusu, vendar je pri tem povzročil 
materialno škodo.

Bolje je forsiral
Malo bolj uspešen je bil, verjetno isti 
vlomilec, pod Belvederjem, saj je vdrl v 
lokal in ukradel 5 steklenic žganih pi
jač in 60 Eurov. Očitno pa ga je zmotil 
prihod lastnika, tako da je pijačo pustil 
pred lokalom.

Slabo je slišal
Patrulja je imela v postopku voznika 
osebnega avtomobila, kateremu je bil 
odrejen preizkus alkoholiziranosti in je 
rezultat pokazal 0.88 mg/l. Vozniku je 
bila prepovedana nadaljnja vožnja in za
časno odvzeto vozniško dovoljenje. Po 
25 minutah je patrulja ponovno ustavila 
istega voznika, čeprav mu je bila nadalj
nja vožnja prepovedana, zato mu je bilo 
odrejeno pridržanje na PP Piran.

Statistika
V prejšnjih dveh tednih so policisti 
obravnavali še Policisti PP Izola so 
obravnavali še 2 prometni nesreči I. ka- 
tegotije z materialno škodo, 4x poško
dovanje vozila na parkirnem prostoru, 
lx kaznivo dejanje Poškodovanje tuje 
stvari, 3x kršitve javnega rada in miru, 
lx kaznivo dejanje Ponarejanje denar
ja in lx zaseg prepovedane substance 
(mamila), še tri poškodbe vozil na par
kiriščih, tatvino kolesa, dogodek s povo
ženo srno, poročilo po Zakonu o javnih 
zbiranjih in poročilo inšp. službam po 
zakonu o prepovedi točenja alkoholnih 
pijač.., kaznivo dejanje Nasilništva (dru
žinsko nasilje) in štiri prometne nesreče 
L kategorije (poškodovana pločevina).

ALKO lestvica
0.32 mg/l, 0.51mg/l, 0.58mg/l, 0.65mg/l 
in 0.88mg/l, 0.82mg/l; 0.73mg/l;
0.50mg/l

MALI OGLASI

Nepremičnine

- V Izoli oddamo enosobno stanova

nje v starem delu mesta eni, ali dvema 

dekletoma, tel 041 743 891

- Mlad in urejen par (brez otrok) 

NUJNO išče primerno veliko sta

novanje na mirni lokaciji. 041 717 

489 (popoldan) ali 041 760 964

- Resni osebi nudim brezplačno 

bivanje in hrano, ki je pripravljena 

skrbeti za starejšega v Kopru tel 

040 626 986 po 16. uri

- V Izoli ali okolici kupim ali za

menjam (Ljubljana) garsonjero ali 

manjše stanovanje z teraso ali bal

konom. tel 041 759 947

- Starejši par išče stanovanje v 

Izoli ali okolici za daljše obdobje. 

Tel.: 041 254 886

- Iščem dvosobno stanovanje za na

jem v bloku ali hiši. tel 041 275 217

• V Izoli ali okolici najamem garsonjero za 

daljše obdobje, tel 040 701 108

• Zamenjam enosobno stanova

nje (40 m2) Ljubljana - Vič, za 

enako ali garsonjero v Izoli. Tel.: 

051 341 727

• Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 346

• Uslužbenka srednjih let išče v 

Izoli ali njeni okolici skromno gar

sonjero ali enosobno stanovanje 

za daljši čas. Tel.: 031/598 633

Vozila

• Prodam OA Fiat Tempra 1.6 SX. Regi

strirana do 2.7.2008 Inf.: 040 523 010

• Motor “chopper” Kimko 125, 

prevoženih 15.000 km, zelo do

bro ohranjen, nove pnevmatike, 

črne barve, prodam za 1.000 Eur. 

Ogled je možen v Izoli po dogovo

ru. Informacije: 041 584 056

Delo

- Nudim 24 urno pomoč starejšim in 

bolnim pri osebni negi in gospodinj

skih opravilih. 031 631 188

- Nudim varstvo otrok v Izoli, tel 040 
354 048

- Iščemo delavko za čiščenje po

slovnih prostorov (ob ponedelj

kih) tel: 041 512 783

- Ponovno bi rada prijela v roke 

svojo prečno flavto, zato iščem 

potrpežljivega učitelja/ico, ki bi 

me spet popeljala po tipkah tega 

instrumenta. Jana: 031 708 116

- Dnevni bar v Izoli išče delavko 

za delo v strežbi z možnostjo stal

ne zaposlitve, tel: 041 400 404

• Ponujamo delo za pomožna 

dela v knjigovodskem servisu v 

Izoli. Za informacije po 17 uri na 

tel.: 041/778606

• Ponujam delo v strežbi in po

moč v pizzeriji za daljše obdobje. 
041 827 039

• Pizzeria na obali zaposli izkuše

nega picopeka. Tel.: 041 566 751

• Nudim inštrukcije matematike za 

osnovne in srednje šole Gsm: 041 

287 425

• Inštruiram slovenščino, italijan

ščino in angleščino na vseh stop

njah. Tel.: 040 245 683

• Nudim pomoč in varstvo otrokom, 

tudi takšnim s posebnimi potrebami. 

Pokličite na GSM 041 856 855

• Starejšim nudim pomoč na 

domu Tel.: 041 233 451

• Za skromno nadomestilo nu

dim pomoč pri čiščenju in pomoč 

starejšim ljudem pri vsakdanjih 

opravilih. Tel.: 051 251 211

• Starejšim obolelim ter drugim, nu

dim pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Ugodno prodamo garderobno omarico 
z ogledalom bele barve, tel 6415 378
- Nujno rabimo kavč. Za prevoz poskrbi
mo sami. tel 031 253 268
- Prodam dobro ohranjeno zmrzovalno 
omaro Ocean, velikost 140x60x60, s 5 
predali, tel 041 312 940
- Prodam satelitsko anteno, tel. 041 448 678
- Prodam stare in antične predmete, tel 
041 711 529 od 12. - do 13. ure vsak dan
- Prodam 80 litrski bojler ARISTON 
za 70 Eur. Tel.041/955 603
- Prodam kmečko tehtnico do 200kg 
(tehtna površina 50cm x 70cm) za 

200 eur. tel. 041/828 605

- Novo žensko kolo prodam, tel 040 794 054
- Prodam: Terrestrial astronomocal te

lescope 25/50X40MM; pipo za vodo

- novo; kompletni set za učenje angle

ščine - zraven pride translator - preva

jalec za Zjezikov; GSM Nokia, kamera, 

bliskavica, nočno snemanje, 2.0 mega 

pixel-Aljoša 051 823 559

- Če več ne potrebujete otroške ali 

mladinske sobe v svetlih barvah in 

rastegljivega kavča vas prosimo, da 

nam ju odstopite. Podarimo pa dva 

jogija 200X100cm. tel 040 551 491

- Nujno prodam povsem NOV HIŠNI 

TELEFON Bakken (60 Eur) in nov 

Iikanik ROWENTA. Tel. 031 809 817

- Prodam otroško kolo montain 

bike, lepo ohranjen, za 35 eur. tel. 

041/828 605

- Prodam rabljen motorni mlin za 

grozdje in plastični kad za kmetijo 300 

litrski, za 140 eur. tel 041/828 605.

• Nekje med Izolo in Malijo se je iz

gubila sivo-bela drobna mucka sle

pa ne eno oko, ima sivo ovratnico 

z zvončkom. Sliši na ime Gatto, tel 

05/ 642 1053 ali 040 312 714

• V RK Izola bi bili veseli daroval

ca jedilnega kota in kuhinjskega 

elementa, velikosti 60x60cm, potre

bujejo pa tudi štedilnik na drva. tel 

051 672 160

• Klena, kraška drva PRODAJAM, 

tel 040 342 200

- KURIVOPLAST IZOLA - drva za 

kurjavo, trdih listavcev, metrska, 

žagana in sekana - po zelo ugodni 

ceni. Tel. 641 56 11 in 041 685 313
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Dražba likovnih del za otroke

Drevi, v četrtek 29. novembra z začetkom ob 18.00 uri se bo v dvorani Manziolije- 
ve palače začela tradicionalna dražba likovnih del umetnikov, ki delujejo v Izoli 
oziroma imajo tukaj svoje ateljeje. V dosedanjih izvedbah je bila akcija izredno 
uspešna, saj so vsakokrat prodali skoraj vsa dela, zaslužek pa je nekajkrat presegel 
milijon nekdanjih tolarjev, ki so Društvu prijateljev mladine prišli še kako prav. Letos 
jih potrebujejo še bolj kot druga leta, saj financiranja nimajo urejenega tako kot bi si želeli, 
poleg tega so se preselili v nove prostore, ki jih je treba delno tudi še opremiti.
Tudi zato pričakujejo, da se bodo dražbe udeležilo čimveč dražiteljev in da bodo za 
podarjena dela iztržili čimveč. Da bi bilo celotno dogajanje tudi zanimivo za udele
žence so za pomoč pri pripravi programa zaprosili aktiviste Shoto kluba, ki so zago
tovili nastope Vlada Jeremiča s skupino, Elvisa Šahbaza, Žežija in Mefa, prišla pa bo 
tudi Vladka Gojak s skupino. Obeta se lep in upajo tudi uspešen večer.

Boxx je še en lovilec vetra v zalivu

I
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Izolski rokomet šteje 50 let V soboto popoldne so člani Jadralnega kluba Olimpie pripravili sprejem in krst kar 
dveh novih tekmovalnih jadrnic. Pod njihovo zastavo je namreč priplula zelo kon
kurenčna 40 čeveljska jadrnica Boxx, katere lastnik je fireballist Srečo Jadek, hkrati 
pa so predstavili tudi novo jadrnico in posadko v razredu 470, Dolinšek - Kralj.

Izolski rokomet šteje pol stoletja, 
čeprav je bil prvi rokometni klub 
ustanovljen kasneje, saj so roko
metaši najprej delovali kot sekcija 
TVD Partizan Izola. Še nekolikko 
kasneje so začela tekmovati dekle
ta, ki pa so v teh letih dosegle več 
odmevnih rezultatov, čeprav so 
primerjave med ženskim in moš
kim rokometom zelo nehvaležne. 
V soboto 1. decembra se bodo 
na proslavci v Simonovem zalivu 
skupaj spomnili začetkov in vseh 
rokometnih generacij do najnovej
ših. Prišli bodo tudi mnogi z obeh 
črnobelih fotografij, igrali jim bodo 
Faraoni, eni prvih sponzorjev izol
ske rokometne ekipe, v spomin pa 
bo tudi knjiga, ki smo jo pomagali 
oblikovati tudi v Mandraču.


